
MANİSA Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek, Çinli oto-

motiv firması BYD'nin Manisa'daki
yatırımıyla birlikte şehirde görev
yapacak Çinlilerin sosyal hayat-
larını sağlamak üzere bir "Çin
Sokağı" oluşturmak istediğini be-
lirtti. Kentin otel ve eğitim
altyapısıyla da yeni yatırımlara
hazırlıklı olması gerektiğini, bu
amaçla çeşitli imar düzenlemeleri
ve yatırım görüşmelerinin bulun-
duğunu dile getiren Zeyrek, BY-
D'nin yatırımıyla aslında hiç alışık
olmadıkları bir kültürle karşı
karşıya kalacaklarına işaret etti.

ÇİNLİLERİN SOSYAL HAYATINI RENKLENDİRECEĞİZ

İŞ arayanlarla işverenleri buluşturmak için yenilikçi
yöntemler kullanan Kurum, mevcut iş ilanlarının

anlık olarak il ve ilçe bazında harita üzerinde görsel
olarak görülmesine, mesleklere göre ilanların ince-
lenebilmesine ve açık iş ilan listesinin indirilmesine
olanak sağlayan "Açık İş Haritası" uygulamasını
hizmete sundu. https://acikisharita.iskur.gov.tr/ adresin-
den ulaşılan "Açık İş Haritası" uygulamasına göre, Tür-
kiye genelinde 85 bin 128 açık iş ilanı bulunuyor.

MANİSA 3 BİN 136 İŞ İLANI İLE ÖNE ÇIKANLAR ARASINDA

ÇİNLİLERİN yemek ve eğlence
kültürlerinin çok farklı olduğunu

aktaran Zeyrek, "Çin Sokağı" için ilk
etapta Laleli Mahallesi'ndeki bir
alışveriş merkezinin bulunduğu
alanda hazırlık yaptıklarını be-
lirterek, "Çok nitelikli konutlar olacak
orada. Yalnızca konut, ofis, kültür
merkezi, alışveriş merkezinden
oluşan çok büyük bir kompleksten
bahsediyorum. Burada bir tane
pasajı biz Çin Sokağı olarak tasar-
lıyoruz. Bunun da yeterli gelmeye-
ceğini görüyorum. İlk adım olarak
bu atılacak. Bundan sonra yapıla-
cak olan bu şekilde imar planla-
malarındaki alanlarda da bugün Çin
olabilir, yarın başka toplumlardan ve
milletlerden de yatırımlar da
gelebilir. Onların hepsine hizmet
verebilecek, onları ilk başta anlayıp,
bir süre sonra şehre adapte ede-
bilecek olan projelerin hepsinin al-
tına imza atacağım" dedi.

İKİ AYRI KÜLTÜR BİRBİRİNE NASIL UYUM SAĞLAYACAK?

ŞEHZADELER Belediyesi, 25
Kasım Kadına Yönelik Şiddete Kar-

şı Uluslararası Mücadele Günü’nde,
Manisa’da ilk kez gece yürüyüşü
gerçekleştirdi. Şehzadeler Belediye
Başkanı Gülşah Durbay, yürüyüş son-
rası yaptığı açıklamada kadın cinayet-
leri son bulana kadar mücadele
edeceğini vurgulayarak, “Şiddete,
hukuksuzluğa ve bu karanlık zihniyete
karşı yaşamı ve eşitliği savunmaya
devam edeceğiz” dedi. Hakkı İplikçi
Parkı’ndan başlayan yürüyüş, Manol-
ya Meydanı’nda son buldu.

KADINLAR YAŞAM HAKLARI İÇİN SOKAĞA ÇIKTI
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Manisa'da yatırım yapacak Çinli otomotiv firması BYD’nin Çin’den gelecek 2 bin 500
çalışanının şehre adaptasyonunu sağlamak için "Çin Sokağı" kurulacağı öğrenildi

LALELi ÇiN MAHALLESi OLUYOR!
Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek
konuyla ilgili konuştu: "Ben
istiyorum ki gelen yaklaşık 
2 bin 500-3 bin Çinli
kardeşimiz Manisa
kültürüyle ve Manisalı
vatandaşlarımızla kucak-
laşsın. Manisa'da kazandık-
ları para Manisa'da kalsın.
Bununla birlikte kendilerinin
yeme içme ve eğlence gibi
sosyal hayatlarını sağlaya-
bilecek olan bir Çin Sokağı
oluşturmak istiyorum."

Manisalı kadınlar kol kola girip
yürüyüş yaptı   

MUZE YAPILACAK
MANİSA İl Sağlık
Müdürü Erol Karaca,

uzun süredir boş
vaziyette duran Moris
Şinasi Çocuk Hastane-
si’ne ilişkin Anıtlar Ku-
rulu tarafından
tescillendiğini ve bun-
dan sonraki süreçte
yıkımının yapılamaya-
cağını ifade etti. 

Işverenler 85 bin 128 açık iş için ilana çıktı

AK Partili Durmaz’dan 
Semih Balaban’a 
videolu gönderme

AK Parti Yunusemre
İlçe Başkanı İlkcan

Durmaz, Yunusemre
Belediyesi'ni ‘ti’ye alan

bir video
paylaştı.
Geçtiğimiz
günlerde
CHP'li
yönetimin

elektrik faturalarını
ödemediği için bazı ma-
hallelerde yaşanan elek-
trik kesintilerini gündeme
taşıyan Durmaz bu sefer
de belediyenin yaptığı
açılışı hedef aldı. 

Cengiz Ergün hakkındaki icra takibine
mahkemeden yürütmeyi durdurma kararı!

MANİSA Büyükşehir Belediye-
si eski Başkanı Cengiz Ergün

hakkında, 31 Mart 2024 Mahalli
İdareler Seçimlerinde belediyeye
ait reklam alanlarını izinsiz ve
ücretsiz kullandığı iddiasıyla
başlatılan icra takibi ve hesapla-
rına uygulanan haciz işlemleriyle
ilgili yargı kararı çıktı. İdare ve
Vergi Mahkemesi, yürütmenin dur-
durulması kararı aldı.

2’de

7’de6’da

7’de

10’da

5’te

Moris Şinasi Çocuk Hastanesi 
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Manisa İl Sağlık
Müdürü Erol Karaca,
uzun süredir boş
vaziyette duran
Moris Şinasi
Çocuk Hasta-
nesi’ne ilişkin
açıklamalarda bu-
lundu. Hastanenin
depreme dayanık-
sız olması nedeniyle
boşaltıldığını hatırlatan
Müdür Karaca, binanın Anıt-
lar Kurulu tarafından tescillen-
diğini ve bundan sonraki
süreçte yıkımının yapılamaya-
cağını ifade etti. Karaca, bina-
nın müze ya da ayakta sağlık

hizmetleri veren bir kurum şek-
linde değerlendirilebileceğini

söyledi.
Manisa İl Sağlık Mü-

dürü Erol Karaca,
Moris Şinasi Çocuk
Hastanesi'nin gele-
ceğiyle ilgili önemli
açıklamalarda bu-
lundu. 2018 yılında
depreme dayanıksız-

lığı nedeniyle boşaltı-
lan tarihi binanın

geleceği de belli oldu.
1930’larda inşa edilen

Moris Şinasi Çocuk Hastanesi,
modern sağlık hizmetleri ihti-
yaçlarını karşılamadığı ve dep-
rem riski taşıdığı gerekçesiyle
yaklaşık 6 yıl önce boşaltılmıştı.

Sağlık hizmetleri, o dönemde
yeni açılan Merkezefendi Dev-
let Hastanesi ve Manisa Şehir
Hastanesi’ne taşınmıştı. Ancak
binanın kültürel değeri göz
önüne alınarak Kültür Varlığı
olarak tescillendi.

Moris Şinasi’ye 
ne olacak?

Moris Şinasi Çocuk Hasta-
nesi'nin son durumunu açıkla-
yan Manisa İl Sağlık Müdürü
Erol Karaca, restorasyon ve
röleve çalışmalarının hayırse-
ver desteğiyle yapıldığını ve
bina gelecekte bir müze ya da
ayaktan sağlık hizmeti sunum
merkezi olarak yeniden işlev-
lendirilmek üzere planlandığını
söyledi. 

Düzenlediği basın toplantı-
sında hastanenin akıbeti ile il-
gili soruyu yanıtlayan İl Sağlık
Müdürü Karaca, binanın Ma-
nisa için taşıdığı sembolik
öneme değinerek şöyle ko-
nuştu: “Müze olabilir, sağlık
hizmetleri sunumuyla ilgili

daha ayaktan sağlık hizmeti
sunumuna yönelik bir çerçeve
çizilebilir. 

Organik bir ilişki. Yıllara da-
yanan, geleneksel bir süreç…
Moris Şinasi; hepimizin, Mani-
sa'da yaşayan, çocukluğunu
burada geçirenlerin hastanesi.

Hastane olarak değil de başka
bir dediğim gibi kültürel bir
varlık olarak tescil edildiği için
asla yıkılması söz konusu
değil. Restore ve röleve çalış-
maları belki bugün olmaz yarın
yapılacak belki bir sonra yapı-
lacak.” 

Manisa’da 6 yıl önce depreme dayanıksız olduğu gerekçesiyle boşaltılan Moris Şinasi Çocuk Hastanesi’nin akıbetiyle ilgili yeni gelişmeleri İl Sağlık Müdürü açıkladı

Moris Şinasi Çocuk Hastanesi Moris Şinasi Çocuk Hastanesi 
müze oluyor!

Manisa İl Emniyet Müdürü
Fahri Aktaş, mahalli seçimler
sonrası muhtar değişimi yaşa-
nan mahalleleri gezerek
vatandaşlarla bir
araya gelmeye
devam ediyor.
Manisa İl Emni-
yet Müdürü
Fahri Aktaş,
yerel seçimlerin
ardından muhtar
değişimi gerçekle-
şen mahallelere yönelik
ziyaret programını sürdürüyor. 

Bu kapsamda Kuşlubahçe
Mahalle Muhtarı Arif Bayraktar’a

ziyarette bulunan Aktaş, ma-
halle esnafı ve vatandaşlarla bir
araya geldi.  Ziyaret sırasında
mahalle sakinleriyle sohbet
eden Fahri Aktaş, esnafın talep

ve önerilerini dinledi.
Aktaş, tüm esnafa

hayırlı ve bol ka-
zançlar dileyerek,
vatandaşlarla
yakın temas
içinde olmanın

önemine vurgu
yaptı. Emniyet Mü-

dürü Aktaş’ın, bu tür
ziyaretlerle halkın sorunla-

rına yerinde çözüm üretilmesi
adına temaslarını artırarak sür-
düreceği öğrenildi.

Manisa Emniyet Müdürü vatandaşla yakın temasta
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İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 503 40 54

KALFAOĞLU ECZANESİ
0236 231 70 68

CANSU ECZANESİ

DERYA ECZANESİ

0236 408 24 51

0236 237 72 82

NÖBETÇİ 
ECZANELER

27 Kasım 2024 Çarşamba

SPİL ECZANESİ
1526 - Kanuni Sultan Süleyman, Avusturya seferine çıktı.
1909 - Thomas Edison, ilk sesli film gösterisini yaptı.
1919 - Bulgaristan, İtilaf Devletleri ile Neuilly Antlaşması'nı imzaladı.
1922 - Lalapaşa'nın kurtuluşu.
1936 - Millet Meclisi, Hatay davasını Milletler Cemiyeti'ne götürmeye karar verdi.
1947 - İstanbul BJK İnönü Stadyumu açıldı.
1950 - Kore'de Kunuri Savaşı başladı.
1976 - CHP, Sosyalist Enternasyonal'e üye olacağını açıkladı.
1978 - PKK, Diyarbakır'ın Lice ilçesine bağlı Fis köyünde kuruldu.
1978 - 1981 yılı UNESCO tarafından Atatürk Yılı ilan edildi.
1981 - Ankara'da 901 öğretim üyesi Yükseköğretim Kanunu'na karşı çıktı.
1998 - Aydınlık Türkiye Partisi kuruldu.

GÜNÜN OLAYI

DEVLET Su İşleri (DSİ)
ekiplerince, İzmir, Manisa ve
Uşak'taki dere ve nehirlerden 1
milyon 383 bin metreküp atık
çıkarıldı.

DSİ'den yapılan açıklama
göre, tarımda modern sulamayı
yaygınlaştırmak, sağlıklı ve içi-
lebilir suyu sağlamak, taşkın
risklerini ortadan kaldırmak
amacıyla dere ve nehirlerde
ıslah çalışması yapılıyor.

Bu kapsamda İzmir'deki
Bakırçay Nehri, Manisa'daki Nif
ve Alaşehir çayları, Uşak'taki
Banaz Çayı, Gediz Nehri ile Do-
kuzsele Deresi temizlendi.

Açıklamada görüşlerine yer
verilen DSİ Genel Müdürü
Mehmet Akif Balta, kış aylarının
gelmesiyle derelerdeki taşkın
riskinin arttığını belirtti.

İzmir, Manisa ve Uşak'taki
dere yataklarından 1 milyon
383 bin 126 metreküp atık çı-
kardıklarını bildiren Balta, şun-
ları kaydetti:

"Sadece 3 ilimizde çıkardı-
ğımız atık miktarı inşa ettiğimiz
Tire'deki Dereli, Bergama'daki
Seklik, Akhisar'daki Çamönü

ve Alaşehir'deki Horzum Al-
ayaka barajlarının gövde ha-
cimlerine eşit. Düşünün 4 baraj
gövdesi kadar bir rakam. Her
yıl ekonominin can damarı ne-
hirlerden binlerce metreküp
evsel ve sanayi atığı çıkarıyo-
ruz. Taşkın riskini azaltıp vatan-
daşların can ve mal güvenliğini

sağlamaya çalışıyoruz. Ancak
bu konuya önem verilmezse

dere yatakları yeniden tıkanır ve
taşar." AA

Dere ve nehirlerden 1 milyon 383 

yangın ve zehirlenmelere 
neden oluyor  

KIŞ mevsiminin yaklaşma-
sıyla birlikte artan soba ve do-
ğalgaz kullanımı,
karbonmonoksit zehirlenmesi
riskini de beraberinde getirdi.
Manisa Büyükşehir Belediyesi
İtfaiye Daire Başkanı Gürhan
İnal, vatandaşları bu konuda
uyardı. Özellikle baca temizliği-
nin önemini vurgulayan İnal, te-
mizlenmeyen bacaların hem
zehirlenmelere hem de yangın-
lara neden olabileceğini belirtti.
Başkan İnal, alınacak basit ön-
lemlerle can ve mal kayıplarının
önlenebileceğini söyledi. 

"BACA TEMİZLİĞİNİ 
MUTLAKA YAPTIRIN" 
Bacaların içerisinde oluşan

yağ atıkları, ziftler ve kurum-
laşmaların ateşle birlikte
alev aldığını ve baca
yangınlarını meydana
getirdiğini söyleyen
İnal, “İhmal edilen bu
tabakalar, baca içeri-
sinde bir petrol ürünü
gibi tehlike oluştur-
maktadır. Tutuşma so-
nucu baca kanalı
boyunca uzayan alev çatının
da tamamen yanmasına sebep
olur” dedi. 

“BU YIL, ŞU ANA KADAR
92 BACA YANGINI 
YAŞANDI” 
2023 yılında 128 baca yan-

gınının meydana geldiğini dile
getiren Başkan İnal; “Bu yan-
gınlar temizlenmeyen bacalar-
dan kaynaklanıyor. 2024 yılında
ise şu ana kadar 92 adet baca
yangınına müdahalede bulun-
duk.” diye konuştu. 

YANGIN GÜVENLİĞİNE 
DE DİKKAT ÇEKİLDİ 
Manisa'da, özellikle eski ya-

pıların yoğun olduğu mahalle-
lerde yaşayan vatandaşlar,
yangın güvenliği konusunda
uyarıldı. İtfaiye ekiplerinin yan-
gınlara müdahale edebilmesi
için dar sokaklara gelişigüzel
araç park edilmemesi gerekti-
ğini söyleyen Başkan İnal, iş
yeri ve evlerde yangın sön-
dürme cihazı bulundurulması
tavsiyesinde bulundu. Yapılan
açıklamada, ayrıca yüksek katlı
binalardaki yangın merdivenle-
rinin çıkış kapılarına engel ola-
cak atıl eşyaların da kaldırılması
gerektiği belirtildi. 

"DOĞALGAZ 
HAVALANDIRMALARI 
ASLA KAPATILMAMALI" 
Doğalgaz kullanımında da

dikkat edilmesi gereken husus-
ları aktaran İtfaiye Dairesi Baş-

kanı İnal, şu bilgileri paylaştı:
“Doğalgaz kombi cihazlarının
yılda en az bir kez bakımları ya-
pılmalıdır. Cihaz bacalarına ke-
sinlikle aspiratör bacası
bağlatılmamalıdır. Cihazlara al-
gılama sensörleri taktırılmalı,
çalışır durumda olduğu kontrol

ettirilmelidir. Cama takılan
havalandırma menfez-

leri (ventilasyon) ke-
sinlikle
kapatılmamalıdır.
Cihazın bulunduğu
yerin kapısı, çalışır-
ken kapalı tutulmalı

ve bacalara şapka
taktırılmalıdır. Evde

gaz kaçağı hissedildi-
ğinde paniğe kapılmadan

ortam dışına çıkılmalı. 24 saat
hizmet veren 112 ve 187 arana-
rak, yetkili ekip gelene kadar
doğalgaz vanaları kapatılmalı.
Mümkünse pencereler açık tu-
tulmalı. Patlama ve yanma ihti-
mali göz önünde
bulundurularak elektrik sigorta-
ları kapatılmalı. Gaz kaçağının
olduğu ortamda telefon kulla-
nılmamalıdır.” 

İNAL: “BUNLARA 
DİKKAT EDİN!” 
İtfaiye Dairesi Başkanı Gür-

han İnal; dikkat edilmesi gere-
ken diğer hususları da şu
şekilde sıralandı: “Sıvasız, ha-
talı inşa edilmiş bacalar kullanıl-
mamalıdır. Kazan bacaları
müstakil olarak kullanılmalı ve
başka bir ısıtma aracı bacası
bağlanmasına izin verilmemeli.
Sobadan sıçrayabilecek kıvıl-
cım tehlikesine karşı önlem
alınmalı. Tüp gazlarınızı, doğal-
gaz yakılan ocak ve sobalarınızı
sızıntılara karşı sık sık kontrol
edin. Mutlaka TSE belgeli so-
balar kullanılmalıdır. Sobalar,
duvardan yani bacadan en az 1
metre, en fazla 1,5 metre uzağa
kurulmalıdır. Odun, tahta ve
benzeri tutuşturucu malzemeler
kömürün üstünde olacak şe-
kilde soba yakılmalı. Soba bo-
rusu baca içine 10
santimetreden fazla sokulma-
malı. Soba kurarken ikiden
fazla dirsek kullanılmamalı.
Soba bacaları, çatıdan en az bir
metre yükseklikte olacak şe-
kilde ayarlanmalı. Soba bacala-
rını temizletin ve tıkalı olup
olmadığı mutlaka kontrol edin.
Sobalara çok fazla kömür at-
mamaya dikkat edin. Odun ve
kömürün dışında naylon, plas-
tik, paçavra vs. yakmayın. Yat-
madan önce kömürlü sobaların
arka kısmındaki kelebeği ka-
patmayın ve yatmadan önce
mutlaka söndürün.”  

Haber merkezi

bin metreküp atık çıkarıldı

Temizlenmeyen bacalar 
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ManiSa İl Sağlık Müdürü
Op. Dr. Erol Karaca, sağlık ca-
miasının gündeminde olan yeni
aile hekimliği yönetmeliği ile il-
gili önemli açıklamalarda bu-
lundu. Konuyla ilgili Manisa İl
Sağlık Müdürlüğü’nde basın
toplantısı yapan Karaca’ya
daire başkanları ve yardımcıları
da eşlik etti.

Yeni yönetmelik hakkında
merak edilen soruları yanıtlayan
Karaca, yönetmeliğin hem va-

tandaşlar hem
de aile hekim-
leri için olumlu
sonuçlar doğu-
racağını belirtti.

Yönetmeliğin,
sağlık hizmetleri-
nin kalitesini artıra-
cağını ve hem aile
hekimleri hem de vatandaşlar
için olumlu sonuçlar doğuraca-
ğını belirten Karaca, "Yeni yö-
netmelik ile halk sağlığını
önceleyen bir sistem geliştiri-
yoruz. Aile hekimlerimiz, hasta-

lıkları tedavi etmek yerine, has-
talıktan önce sağlıklarını güç-
lendirmeye odaklanacaklar"
dedi.

yeni yöneTMelikTe 
ilaç kıSıTlaMaSı 

Mı Geliyor?
Yeni yönetmeliğin en çok

merak edilen konularından biri
olan ilaç kısıtlamasına dair
açıklamalarda bulunan Karaca,
şunları söyledi: “Yeni aile he-
kimliği yönetmeliğinde vatan-
daşa ve aile hekimine yönelik
herhangi bir ilaç kısıtlaması gel-
miyor. Vatandaşımız aile heki-

mine muayene olduğunda
hekimin uygun gör-

düğü ya da raporu
bulunan ilacı aile
hekimine yazdırabi-
lecek. Ancak özel-
likle antibiyotik
kullanımı konu-
sunda dikkatli ol-

mamız gerekiyor.
Türkiye’de bin kişiye

düşen günlük antibiyo-
tik kullanım miktarı, OECD

ortalamasından 2,5 kat daha
yüksek. Gereksiz antibiyotik ve
ilaç kullanımı, küresel bir sağlık
sorunu haline gelmiştir ve biz
bununla mücadele etmek isti-
yoruz.”

“akılcı ilaç kullanıMı 
Teşvik eDilMekTeDir”

Karaca sözlerine şöyle
devam etti: “Şunu net bir şe-
kilde ifade edeyim: Yeni yönet-
melik, aile hekimlerinin tanı ve
tedavisine asla müdahale etmi-
yor; ilaç yazma özgürlüğünü de
ortadan kaldırmıyor. Burada
asıl amaç, akılcı ilaç uygulama-
larının teşvik edilmesidir. Aile
hekimlerimiz ilaçlarını istedikleri
gibi yazabilir. Bu noktada yeni
yönetmelikte yer alan düzenle-
melerle aile hekimlerimizin
akılcı ilaç kullanımı teşvik edil-
mektedir.”

aile HekiMlerinin 
Maaşı Düşecek Mi?

Yeni yönetmelik ile aile he-
kimlerinin maaşlarının düşeceği
yönündeki iddialara yanıt veren
Karaca, “Yeni yönetmeliğin ge-
tirdiği bazı düzenlemeler sonu-
cunda aile hekimlerinin
maaşında düşme olacağı gibi
bir yanlış algı var. Hatta şunu
vurgulamakta fayda var. Yeni
yönetmelik, daha düşük ilaç
kullanımı sağlayan aile hekim-
lerimize ilave bir teşvik öde-
mesi yapacak. Bir diğer
yanıltıcı iddia ise “hasta mem-
nuniyet oranının, aile hekiminin
maaşında kesintiye neden ola-

cağı”dır. Hasta memnuniyet
oranı ne olursa olsun, aile he-
kimlerimizin alacakları maaş,
düşmeyecektir. Hem vatandaş-
larımızın memnuniyet oranlarını
yükseltecek hem de aile he-
kimlerimizin motivasyonlarını
ve memnuniyetlerini arttıracak
şekilde yeni bir teşvik ödemesi
getirildi” dedi.

Sevk SiSTeMi
GelMiyor

Yeni yönetmelik ile ilgili sevk
sisteminin getirileceği yönün-
deki söylentileri de yalanlayan
Karaca, şu ifadeleri kullandı:
"Sevk sistemi gelmesi gibi bir
durum söz konusu değil. Sağlık
Bakanlığımız, vatandaşlarımızın
ilk başvuracakları kapının aile
hekimi olmasını istiyor. 

Aile hekimleri, sağlık hiz-
metlerinin nabzını tutacak ve
hastaların sağlık takibini yapa-
caklar. Bu nedenle aile hekim-
liği sisteminin etkinliğini
artırmaya yönelik bir düzen-
leme yapıyoruz. Aile hekimleri-
mize, hastalarına öncelikli
hastane randevusu alabilme
imkânı tanıdık."

"aile HekiMliği 
SiSTeMini 

GüçlenDiriyoruz"
Yeni yönetmeliğin, hekim

başına düşen hasta sayısını
azaltacağını ve muayene süre-
lerinin artacağını belirten Ka-
raca, "Aile hekimlerimizin
hastalarıyla daha uzun süre
vakit geçirecekleri, daha kali-
teli hizmet verecekleri bir sis-
tem hayata geçiriliyor. Bu
düzenleme, hekim-hasta ilişki-
sini güçlendirecek ve sağlık
hizmetlerinin etkinliğini artıra-
cak" dedi.

"vaTanDaşlarıMızın 
kaTkıSı Büyük 

olacak"
Karaca, yönetmeliğin ama-

cına ulaşabilmesi için vatan-
daşların da katkı sağlaması
gerektiğini vurgulayarak sözle-
rini şöyle sonlandırdı: 

"Kronik hastaların ve 65
yaş üstü bireylerin daha etkin
takip edilmesi, halk sağlığını
korumak açısından büyük
önem taşıyor. 

Bu süreçte vatandaşlarımı-
zın aile sağlığı merkezlerinde
düzenli muayene ve tarama
yaptırmaları, sağlıklı yaşam
tavsiyelerine uymaları gereki-
yor. 

Hep birlikte daha sağlıklı
bir toplum oluşturmak için bu
düzenlemeler büyük fırsatlar
sunuyor."

Manisa İl Sağlık Müdürü Op. Dr. Erol Karaca, sağlık camiasının merakla beklediği yeni aile hekimliği yönetmeliğiyle ilgili açıklamalarda bulundu

Yeni aile hekimliği yönetmeliğinde neler var?

DyP Genel İdare Kurulu
(GİK) Üyesi İlkay Şimşek, as-
gari ücret, emekli maaşları,
hayat pahalılığı ve geçim sıkın-
tısı hakkında açıklamalarda bu-
lundu.

İlkay Şimşek, ekonomik zor-
lukların aşılması için vatandaş-
ların refah düzeyinin artırılması
gerektiğini vurgulayarak açıkla-
malarda bulundu.

“MilleTi SefaleTe 
SürüklerSeniz 

MakaMlarını 
DolDurDuğunuz
DevleT Güçlü Bir 
yaPıya ulaşaMaz” 

Doğru Yol Partisi (DYP)
Genel İdare Kurulu (GİK) Üyesi,
Anadolu Düşünce ve Strateji
Merkezi Temsilcisi İlkay Şimşek
Türkiye'de gelinen son ekono-
mik durumu, ortaya çıkan yük-
sek enflasyonu ve bunun
yarattığı hayat pahalılığı karşı-
sında milletin yaşadığı derin
yoksulluğu Osmanlı Devleti'nin
manevi kurucusu, mutasavvıf
Şeyh Edebali'nin tarihe mâl
olan sözü üzerinden değerlen-
dirdi. DYP GİK Üyesi İlkay Şim-
şek, "Şeyh Edebali der ki;
İnsanı yaşat ki Devlet yaşasın.
Eğer siz bu yoksulluk sınırının
altındaki asgari ücret, açlık sını-
rının altındaki emekli maaşı, fır-
satçıların ikiye katladığı hayat
pahalılığı, düşük alım gücü ve
geçim sıkıntısı ile milleti sefa-
lete sürüklerseniz, makamlarını
doldurduğunuz Devlet asla
güçlü bir yapıya kavuşamaz"
dedi.

“ekonoMik
GöSTerGeler 

orTaDa”
DYP GİK Üyesi İlkay Şim-

şek yoksulluk, yoksunluk ve
sefalet ekonomisinin artık gizle-
nemez olduğunu ekonomik
göstergelerle ortaya koyarak şu
açıklamada bulundu: "Türki-
ye'de yüksek enflasyonist or-
tamda asgari ücretin alım

gücünün azaldığını Devletin ku-
rumu Türkiye İstatistik Kurumu
(TÜİK) bile söylüyor. TÜİK tara-
fından açıklanan enflasyon
oranlarına göre asgari ücret yıl-
başından bu yana yüzde 36,44
oranında değer kaybetti ve bu
9 aylık sürede meydana gelen
toplam kayıp 6 bin 195 lira
olarak belirlendi. Yine
gözüme çarpan bir
habere göre altın ve
dolar ile yapılan kar-
şılaştırmalarda as-
gari ücretin değeri
2003'te yıllık 25
Cumhuriyet altınına
denk gelirken,
2024'te bu sayının
9,95 altına düşeceği
öngörülüyor. Dolar cin-
sinden yapılan hesapla-
malarda da durum farklı
değil, zira asgari ücret yıl ba-
şında yaklaşık 578 dolar iken,
Ekim ayı itibarıyla bu rakam
388 dolara gerilemiş durumda.
Gelelim en büyük para birimi-
miz olan 200 liraya; ilk basıldı-
ğında 34 dolara eşdeğerdi,
bugün ise sadece 5,8 dolara
eşdeğer, yani bugün 1.171 lira-
lık bir banknot basılırsa o gün
ki 200 liraya eşdeğer oluyor.
Yakın geçmişe bakınca bu ikti-
dar döneminde paramızın nasıl
geçmez para haline geldiğini
çok net bir şekilde görüyoruz"
dedi. 

“MilleTin iSTeDiği
inSanca 

yaşayaBileceği Bir 
aSGari ücreTTir” 

Doğru Yol Partisi (DYP)
Genel İdare Kurulu (GİK) Üyesi,
Anadolu Düşünce ve Strateji
Merkezi Temsilcisi İlkay Şim-
şek, toplumun geniş kesimleri
için büyük önem taşıyan ve
2025 yılında uygulamaya gire-
cek yeni asgari ücretin belir-
lenme sürecini yakından takip
ettiklerini ifade ederek açıkla-
masını şöyle sürdürdü: "Belirle-

necek olan yeni asgari ücretin
öncelikle emekçilere ve ailele-
rine insan onuruna yaraşır bir
yaşamı sunması gerekir. Ülke-
nin yüzde 10-20'lik bölümünün
bolluk, tokluk ve şatafat içinde
yaşadığını biliyoruz, görüyoruz.
Bu millet saray yavrusu mâlika-

nelerde, lüks rezidanslarda,
apartman gibi yatlarda

yaşamayı beklemiyor,
5'li, 10'lu çetelerin, 3-
5 yerden maaş alan-
ların, sırtını Devlet
ihalelerine dayayan-
ların, kötü günde fır-
satçılık yapanların,
ormanları yakanların,
ovaları talan edenle-

rin yaşadığı hayatı da
istemiyor. Milletin iste-

diği sadece insanca ya-
şayabileceği bir asgari

ücrettir. Ev kiralarının ortalama
15 bin lira olduğu, etin kilosu-
nun bin liraya, zeytinin, peynirin
300 liraya, kuru fasulyenin 100
liraya, bir simitle yanında çayın
en az 50 liraya ulaştığı bir ül-
kede 4 kişilik bir ailenin giderini
hesaplamak bu kadar zor mu?
Emeği ve alın teriyle ailesini ge-
çindirmeye çalışan, bu ülkenin
çarklarını döndüren emekçilere
hak ettikleri ücreti vermek bu
kadar zor mu?" diye belirtti.

“yerel SeçiM
Sonuçları DerS

olMaMış”
İktidar ve ortaklarının yerel

seçim sonuçlarından yeteri
kadar ders çıkartmadığını, olası
bir erken veya zamanında yapı-
lacak seçimde milletin gereken
dersi misliyle vereceğini söyle-
yen İlkay Şimşek açıklamasını
şöyle sonlandırdı: 

"Enflasyonist ortam alım
gücünün gerilemesini berabe-
rinde getirirken bir çok ka-
lemde hissedilen bu gerileme
asgari ücret paritesinde daha
belirgin şekilde görülüyor. Ama
tüm bu ekonomik gerileme ve

çöküşü en iyi gören ve hisse-
den sokaktaki vatandaştır,
çünkü onlar alamadıkları her
ürün de, ulaşamadıkları her hiz-
mette, ev sahibi her kapıya da-
yandığında, çocuğunu okula
gönderemediğinde bu gerçeği
acı örnekleriyle yaşıyor. Mahal-

lemde lokantacılık yapan
Ahmet Ö. ile bir diyaloğumu
örnek vereyim; Ahmet usta üst
üste gelen zamlarla müşterile-
rinin alım gücünün düştüğünü,
son dönemde az pilav, az
kuru, az çorba sipariş eden
müşterilerinin sayısında artış

olduğunu söylüyor, diyor ki,
'Müşterim geliyor, ihtiyacı ol-
duğu kadar yiyemiyor, yarı aç
masadan kalkıyor, esnaf peri-
şan, millet perişan'. Yani millet
başına gelini yaşıyor, çok söze
de gerek yok” ifadelerini kul-
landı. Haber Merkezi 

İlkay Şimşek: Yoksul milletin güçlü devleti olmaz

Türkiye’nin ilk
Makedonya Kültürünü
Yaşatma ve Daya-
nışma Derneği’nde
düzenlenen Olağan
Genel Kurul seçimle-
rinde, Yeliz Deniz 223
oyla başkan seçilerek
ilk kadın başkan oldu.
Türkiye’nin ilk Makedonya Kül-

türünü Yaşatma ve Dayanışma
Derneği, 24 Kasım 2024’te

gerçekleştirilen Olağan
Genel Kurul seçimle-
riyle tarihi bir döneme
tanıklık etti. Dernek
başkanlığı için Yeliz
Deniz ve Naci Koralp

yarıştı.
1992’de Cevdet Cö-

mert’in öncülüğünde kuru-
lan Türkiye’nin ilk Makedonya

Kültürünü Yaşatma ve Daya-
nışma Derneği’nde geçtiğimiz
Temmuz ayında Cömert’in ve-
fatıyla başkanlık görevini devra-
lan ve dernek tarihinin ilk kadın
başkan adayı olan Yeliz Deniz,
seçimlerde 223 oy alarak resmi
olarak başkan seçildi.

Deniz ayrıca derneğin en
genç başkanı unvanını da ka-
zandı. Rakibi Naci Koralp ise
169 oyda kaldı. 

Makedonya derneğinde seçim: 
Yeliz Deniz ilk kadın başkan oldu
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Burhan AKDEMİR

YEMEK HİZMETİ ALINACAKTIR
MANİSA GENÇLİK VE SPOR İL MÜDÜRLÜĞÜ GENÇLİK VE SPOR İL MÜDÜRLÜKLERİ 

GENÇLİK VE SPOR İL MÜDÜRLÜĞÜ
2025 YILI SPORCU EĞİTİM MERKEZİ BESLENME DESTEĞİ ALIMI İŞİ hizmet alımı 4734 sayılı
Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler 
sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer
almaktadır:
İKN : 2024/1617499
1-İdarenin
a) Adı : MANİSA GENÇLİK VE SPOR İL MÜDÜRLÜĞÜ 

GENÇLİK VE SPOR İL MÜDÜRLÜKLERİ 
GENÇLİK VE SPOR İL MÜDÜRLÜĞÜ

b) Adresi : GÜZELYURT MAH. 5733 SOK. NO:30 45030 
YUNUSEMRE/MANİSA

c) Telefon ve faks numarası : 2362311191 - 2362316378
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve
e-imza kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı : 2025 YILI SPORCU EĞİTİM MERKEZİ  BESLENME 

DESTEĞİ ALIMI İŞİ
b) Niteliği, türü ve miktarı : - 11.385 ADET KAHVALTI HİZMETİ ALIMI  - 32.430 

ADET ÖĞLEN YEMEĞİ HİZMETİ ALIMI - 11.385 ADET
AKŞAM YEMEĞİ HİZMETİ ALIMI - 11.385 ADET ARA
ÖĞÜN YEMEĞİ HİZMETİ ALIMI
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : MANİSA SPORCU EĞİTİM MERKEZİ MÜDÜRLÜĞÜ
ç) Süresi/teslim tarihi : İşe başlama tarihi 21.01.2025, işin bitiş tarihi 31.12.2025
d) İşe başlama tarihi : 21.01.2025
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 27.12.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri 
(e-tekliflerin açılacağı adres) : GÜZELYURT MAHALLESİ 5733 SOK. NO: 30 

YUNUSEMRE / MANİSA
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu işin yerine getirilmesi için alınması zorunlu olan ve ilgili mevzuatında o iş için
özel olarak düzenlenen sicil, izin, ruhsat vb. belgeler,
İşletme Kayıt Belgesi
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık 
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan 
alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından
fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği veya yeminli mali
müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter tarafından ilk ilan tarihinden sonra 

düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu
gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.2.1. İsteklinin ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait yıl sonu bilanço bilgileri:
Sunulan bilanço veya eşdeğer belgelerde;
a) Cari oranın (dönen varlıklar/kısa vadeli borçlar) en az 0,75 olduğunu,
b) Öz kaynak oranının (öz kaynaklar/toplam aktif) en az 0,15 olduğunu,
c) Kısa vadeli banka borçlarının öz kaynaklara oranının 0,50’den küçük olduğunu ve belirtilen üç 
kriterin birlikte sağlandığını göstermek üzere yıl sonu bilanço belgelerine ilişkin bilgileri belirtebilirler.
Yukarıda belirtilen kriterleri bir önceki yılda sağlayamayanlar, son iki yıla ait belgelerine ilişkin bilgileri
sunabilirler. Bu takdirde, son iki yılın parasal tutarlarının ortalaması üzerinden yeterlik kriterlerinin
sağlanıp sağlanmadığına bakılır.
4.2.2. İş hacmini gösteren belgeler:
a) İhalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait toplam ciroyu gösteren gelir tablosu,
b) Hizmet işleri ile ilgili ciro tutarını gösteren belgeler,
Bu belgelerden birinin sunulması yeterlidir.
Toplam cironun teklif edilen bedelin %25'inden , hizmet işleri ile ilgili cironun ise teklif edilen bedelin
%15'inden az olmaması gerekir. Bu kriterlerden herhangi birini sağlayan ve sağladığı kritere ilişkin
belgeyi sunan istekli yeterli kabul edilir.
Bu kriterleri bir önceki yılda sağlayamayanlar, son iki yıla ait belgelerini sunabilirler. Bu takdirde son
iki yılın parasal tutarlarının ortalaması üzerinden yeterlik kriterlerinin sağlanıp sağlanamadığına 
bakılır.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve teklif edilen
bedelin % 25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini
gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.Kamu Kurum ve kuruluşları ile özel sektöre verilen her türlü Yemek Pişirme,Dağıtım 
Hizmetleri,Yemek Servis Hizmetleri  benzer iş olarak kabul edilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açıktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların,
e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife
ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale 
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici
teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Diğer Hizmetler/0,71
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden Kanunun 38
inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2129614

aK PaRTi Yunusemre İlçe
Başkanı İlkcan Durmaz, Yunu-
semre Belediyesi'ni ‘ti’ye alan
bir video paylaştı. AK Parti Yu-
nusemre İlçe Başkanı İlkcan
Durmaz, 31 Mart Mahalli İdare-
ler Seçimleri sonrasında AK
Parti'den CHP'ye geçen Yunu-
semre Belediyesi'ne hem sa-
hada hem de sosyal medyada
muhalefet etmeye devam edi-

yor. Geçtiğimiz günlerde CHP'li
yönetimin elektrik faturalarını
ödemediği için bazı mahalle-
lerde yaşanan elektrik kesintile-
rini gündeme taşıyan Durmaz
bu sefer de belediyenin yaptığı
açılışı hedef aldı. 

Yunusemre Belediye Baş-
kanı Semih Balaban, Belediye
Başkan Yardımcısı Ali Ku-
yumcu ve belediye çalışanları-
nın katılımıyla belediyenin
önünde yapılan Yunus Emre

büst açılışını ‘ti’ye alan İlkcan
Durmaz "Gerçekleştirdiğimiz
bazı icraatlar" diye başlayan vi-
deoda büst açılış töreninin gö-
rüntülerine yer verdi. "Tabi ki
şakaydı" ekranıyla devam eden
videonun sonraki bölümünde
Yunusemre'de AK Parti döne-
minde hayata geçirilen büyük
proje ve hizmetler sıralandı. Vi-
deonun son karesinde ise
Cumhurbaşkanı ve AK Parti
Genel Başkanı Recep Tayyip

Erdoğan'ın gülümseyen bir ka-
resi yer aldı. 

İlkcan Durmaz sosyal med-
yada paylaştığı videoyu şu söz-
lerle servis etti: "Heykel
Belediyeciliği! Elimize ulaşan
davetiyeleri sebebiyle CHP’li
Yunusemre Belediyesi’nin açılış
yapacak bir hizmetinin oldu-
ğunu düşünerek şehrimiz adına
sevinmiştik. Meğer davetiye
heykel bile değil büst açılışı
içinmiş. Maalesef hizmet ve

eser siyasetine 5 yıl CHP arası
olacak gibi duruyor. Milletimiz
dert etmesin; Tüm zamanların
en iyi işlerine imza atmış AK

Parti’nin güçlü kadrolarıyla,
iflah olmayacakları bariz görü-
nen CHP’li yönetimin eksiklerini
yine biz tamamlayacağız."

AK Partili Durmaz’dan Semih 
Balaban’a videolu gönderme

Videoyu izlemek
için kodu okutun

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi, 24 Kasım Öğretmenler
Günü dolayısıyla bünyesindeki
öğretmenlere yemekli kutlama
programı düzenledi. Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek, öğretmenlere ver-
diği müjdede, “0-5 yıl arası öğ-
retmenlerin 40 bin TL, 5-10 yıl
arası öğretmenlerin 44 bin TL,
10 yıl ve üzeri tecrübeye sahip
öğretmenlerimiz ise 49 bin TL
maaş alacak” dedi.  

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, 24 Kasım Öğretmenler
Günü'nü anlamlı bir şekilde
kutlayarak, öğretmenlere yöne-
lik özel bir kutlama programı
düzenledi. Programa Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek’in yanı sıra Genel
Sekreter Burak Deste, genel
sekreter yardımcıları, başkan
danışmanları, daire başkanları,
eğitim sorumluları ve öğret-
menler katıldı. 

Öğretmenliğin yalnızca bir
meslek olmadığını aynı za-
manda yürek işi olduğunu ifade
eden Başkan Zeyrek, öğret-
menlerin ülkemizin aydınlık ya-
rınlarını inşa eden mimarlar,
çocukların hayatlarına dokunan
ilham kaynakları olduklarını
söyledi. “Sabır, sevgi ve azmi-

nizle sadece bireyleri değil, ül-
kemizin geleceğini de şekillen-
diriyorsunuz” diyen Başkan
Zeyrek, “Sizlerin emeği, ülke-
mizin aydınlık yarınlarına atılan
en sağlam temeldir. Her birini-
zin özverili çabaları sayesinde
çocuklarımız düşünebilen, sor-
gulayan ve topluma fayda sağ-
layan bireyler olarak yetişiyor.
Ulu Önder Mustafa Kemal Ata-
türk’ün, ‘Öğretmenler, yeni
nesil sizin eseriniz olacaktır’
sözü, mesleğinizin kutsallığını
ve sorumluluğunu en güzel şe-
kilde ifade etmektedir. Sizler,
bu önemli görevi büyük bir öz-

veriyle yerine getiriyor, çocukla-
rımızın gözlerindeki ışıkla yarın-
larımıza umut oluyorsunuz”
dedi. 

TOPLU ULaŞIMDa Da 
inDiRiM UYGULanaCaK 
Manisa Büyükşehir Beledi-

yesi olarak eğitimin ve öğret-
menlerin her zaman yanında
olduklarını hatırlatan Başkan
Zeyrek, “Eğitimde kaliteyi artır-
mak ve sizlerin hak ettiğiniz
şartları sağlamak için var gücü-
müzle çalışmaya devam ede-
ceğiz. Çünkü biliyoruz ki sizlere
yapılan her destek, geleceğimiz
için atılmış en değerli adımdır.

Siz değerli öğretmenlerimizin
hak ettiği şartları sağlamanın ve
emeğinizin karşılığını daha iyi
verebilmenin gayreti içinde ol-
duğumuzu bilmenizi isterim.
Ancak geçtiğimiz temmuz
ayında, üzülerek belirtmek iste-
rim ki işçilerimize yapılan zam-
dan sizleri
faydalandıramamıştık. Bunun
temel nedeni, yasal düzenle-
melerdeki kısıtlamalardı. Mev-
cut düzende; ders saati ücreti
karşılığında çalışan bir öğret-
menimiz, ayda en fazla 160
saat ders verebiliyor ve bu ça-
lışmanın karşılığında yaklaşık

26 bin lira civarında bir ücret
alıyor. Yeni dönemde sizlerin
emeklerini daha iyi karşılamak
için bazı önemli adımlar attığı-
mızın müjdesini burada vermek
isterim. Öğretmenlerimizin hiz-
met süresine göre üç kademeli
yeni bir düzenleme hazırladık.
Bu kapsamda, asgari ücretin
tahmini 23 bin lira olacağını
öngörerek şu iyileştirmeleri
planlıyoruz: 0-5 yıl arası tecrü-
besi olan öğretmenlerimiz
aylık yaklaşık 40 bin TL, 5-10
yıl arası tecrübesi olan öğret-
menlerimiz 44 bin TL, 10 yıl ve
üzeri tecrübeye sahip öğret-
menlerimiz ise 49 bin TL maaş
alacak. Bu düzenlemeyle bir-
likte, kıymetli emeklerinizi bir
nebze daha karşılayabilmeyi

ümit ediyoruz. Bir diğer çalış-
mamızın da duyurusunu yapa-
yım. Artık ulaşımda da siz de
öğrencilerimiz gibi faydalana-
caksınız. Şimdiden hayırlı,
uğurlu olmasını diliyorum. Siz-
lerin destekleriyle Mani-
sa’mızda eğitimin kalitesini
daha da yukarılara taşıyacağı-
mıza yürekten inanıyorum”
diye konuştu. 

Başkan Zeyrek, konuş-
masının sonunda, “Başta Baş-
öğretmenimiz Gazi Mustafa
Kemal Atatürk olmak üzere,
yolumuzu aydınlatan tüm öğ-
retmenlerimizin Öğretmenler
Günü’nü kutluyor; meslek ha-
yatınızda sağlık, mutluluk ve
başarılar dolu daha nice yıllar
diliyorum” dedi.  iHa

Öğretmenlere maaş zammı ve ulaşımda kolaylık 
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ŞEHZadELER Belediyesi,
25 Kasım Kadına Yönelik Şid-
dete Karşı Uluslararası Müca-
dele Günü’nde, Manisa’da ilk
kez gece yürüyüşü gerçekleş-
tirdi. Şehzadeler Belediye Baş-
kanı Gülşah Durbay, yürüyüş
sonrası yaptığı açıklamada
kadın cinayetleri son bulana
kadar mücadele edeceğini vur-
gulayarak, “Şiddete, hukuksuz-
luğa ve bu karanlık zihniyete
karşı yaşamı ve eşitliği savun-
maya devam edeceğiz” dedi.   

Manisa’da Şehzadeler Be-
lediyesi tarafından düzenlenen
gece yürüyüşünde kadınlar, ka-
dına yönelik şiddet ve baskıya
karşı seslerini yükseltti. Şehza-
deler Belediye Başkanı Gülşah
Durbay öncülüğünde gerçekle-
şen yürüyüşe, CHP Genel Baş-
kan Yardımcısı ve İzmir
Milletvekili Gökçe Gökçen, Ma-
nisa Baro Başkanı Av. Sevgi
Başak Yeşil Malay, Yunusemre
Belediye Başkan Yardımcıları
Ali Gök, Mesut Doğan, Özge
Arslan, Şehzadeler Belediye

Başkan Yardımcısı Erdem Yıldı-
rım, STK temsilcileri ile çok sa-
yıda vatandaş katıldı. Etkinlikte,
kadınlar hep birlikte dayanışma
ve mücadele mesajı verdi. 

“KaTLEdiLEn HER 
KadIn isYanIMIZdIR!” 
Hakkı İplikçi Parkı’ndan

başlayan yürüyüş, Manolya
Meydanı’nda son buldu. Bu-
rada kalabalığa hitap eden
Şehzadeler Belediye Başkanı
Gülşah Durbay, kadına yönelik
şiddetin yalnızca bireysel bir
sorun olmadığını, aynı za-
manda politik, hukuki ve yapı-
sal bir mesele olarak ele
alınması gerektiğini belirtti. Dur-
bay, “Ülkemizde kadınlar; aile
içinde, sokakta, okulda, iş ye-
rinde, siyasette, medyada, çar-
şıda, pazarda, tarlada olmak
üzere, erkekler tarafından her
gün daha da artarak; fiziksel,
cinsel ve psikolojik şiddete uğ-
ramaya devam etmektedir. Bu
şiddet ve cinayetlerin önlene-
memesi sadece bireysel değil,
aynı zamanda politik, hukuki,

kültürel, ekonomik ve yapısal
bir mesele olarak hala varlığını
korumaya devam etmektedir.
Ülkemizde kadına yönelik şid-
det ve kadın cinayetleri tırma-
nırken, sadece 2024'ün ilk 10
ayında 327 kadın erkekler tara-
fından hayattan koparılmıştır.
2014 yılından bu güne son 10
yılda 2 bin 982 kadın öldürül-
müş, binlerce kadın; fiziksel,
cinsel ve psikolojik şiddete
maruz kalmıştır. Katledilen her
kadın isyanımızdır. Biz kadınlar,
boşanmak istedik diye, kah-
kaha attık diye, gece sokağa
çıktık diye, mini etek giydik
diye her gün erkekler tarafın-
dan öldürülmeye devam ediyo-
ruz. Şiddete, hukuksuzluğa ve
bu karanlık zihniyete karşı is-
yandayız. Baskılarınız karşı-
sında susmuyoruz,
korkmuyoruz ve itaat etmiyo-
ruz. Kadın cinayetleri son bu-
lana kadar mücadele etmeye,
sesimizi bu akşam olduğu gibi
birlikte yükseltmeye devam
edeceğiz” dedi. 

“naMUsUMUZU 
KORUMaK KiMsEnin 

HaddinE dEĞiL!” 
Türkiye’de her yıl 400 ka-

dının erkekler tarafından öldü-
rüldüğüne dikkat çeken
Başkan Durbay, şiddeti önle-
yen yasaların acilen uygulan-
ması gerektiğini vurgulayarak
şöyle devam etti “İstanbul Söz-
leşmesini fesh edenlerin, 6284
sayılı yasayı uygulamayanların
istediklerinin ne olduğunu çok
iyi biliyoruz. İstanbul Sözleşme-
sini fesh edenlerin hepsi kadın
cinayetlerinin ortağıdır. Seçilmiş
bir kadın belediye başkanı ola-
rak tüm kız kardeşlerime söz
veriyorum, bu karanlık zihni-
yete karşı gücüm yettiğince ya-
nınızdayım. Kadına yönelik
şiddet son bulana kadar siz-
lerle birlikte omuz omuza mü-
cadele etmeye devam
edeceğim. Biz kadınlar, kimse-
nin anası, bacısı, eşi, namusu,
emaneti değiliz. Bizler eşit yurt-
taşlarız. Namusumuzu koru-
mak da kimsenin haddine
değil. Bizler, şiddetin, sömürü-
nün, yoksulluğun karşısında
birlikte güçlüyüz. Şiddete, cina-
yetlere ve baskılara karşı; isya-
nımızla, mücadelemizle var
olmaya, yaşamı ve eşitliği sa-
vunmaya devam edeceğiz.
Kadın cinayetlerinde yaşamını

yitiren tüm kadınları saygıyla
anıyor, Şiddete karşı mücade-
lemizi kararlılıkla sürdüreceği-
mizi bir kez daha haykırıyorum.
Yaşasın kadın mücadelesi.” 

“KadInLaR BiRLiKTE 
daHa GÜçLÜdÜR” 

Etkinlikte söz alan CHP
Genel Başkan Yardımcısı ve
İzmir Milletvekili Gökçe Gökçen
de kadınların hukuki haklarını
savunmak ve şiddeti sonlandır-
mak için mücadele etmeye
devam edeceklerini söyledi. İs-
tanbul Sözleşmesi ve 6284 sa-
yılı yasanın kadına yönelik
şiddetin önlenmesinde kritik bir
rol oynadığını vurgulayan Gök-
çen, “Fiziksel şiddetin yanı sıra
ekonomik, psikolojik ve sosyal
şiddetin de kadınların hayatını
derinden etkilediğini görüyoruz.
Kadına yönelik şiddetin yal-
nızca bireysel değil toplumsal
bir sorun olduğunu unutmama-
lıyız. Manisa’da ilk kez düzenle-
nen bu yürüyüşte gördüğümüz
dayanışma, tüm kadınların şid-
dete karşı bir araya geldiğinde
neler başarabileceğinin bir ör-
neği” dedi. Taksim Meyda-
nı’nda gece yürüyüşü yapan
kadınların polis barikatlarına
karşı verdiği direnişin de bu
mücadelenin simgelerinden biri
olduğunu belirten Gökçen, ka-
dınların birbirine destek ol-

dukça daha güçlü olacağını
ifade etti. 

“KadIn HaKLaRI için 
ELiMiZdEn GELEn HER

ŞEYi YaPaCaĞIZ” 
Manisa Baro Başkanı Av.

Sevgi Başak Yeşil Malay ise
“Ben, yüz yıllık bir kurum olan
Manisa Barosu’nun başına
gelen ilk kadın başkan olarak,
hala bu memlekette kadın baş-
kan, kadın komutan, kadın
müdür tamlamalarını kabul et-
mediğimiz bir Türkiye’de yaşa-
mak istemiyorum. 6284 sayılı
yasanın hakkıyla uygulanma-
dığı, İstanbul Sözleşmesi’nden
sudan bahanelerle çıkıldığı bir
ülkede, kadın hakları ve gece
yürüyüşleri gibi konularda yete-
rince adım atılmadığı bir ülkede
yaşamak istemiyorum. Kadın
hakları için elimizden gelen her
şeyi sonuna kadar yapacağı-
mızı ve Manisa Barosu’nun tüm
avukatlarıyla birlikte her zaman
yanınızda olacağımızı buradan
beyan ediyorum” ifadelerini
kullandı. 

Kadınlar, gece boyunca
şiddete, sömürüye ve ayrımcı-
lığa karşı hep birlikte seslerini
yükseltti. Şehzadeler Beledi-
yesi tarafından gerçekleştirilen
bu etkinlik, Manisa’da kadına
yönelik şiddete karşı mücade-
lenin sembolü haline geldi. iHa

Manisalı kadınlar kol kola girip
gece yürüyüşü yaptı   
Manisalı kadınlar kol kola girip
gece yürüyüşü yaptı   

Manisa Valiliği ile Manisa
Büyükşehir Belediyesi işbirli-
ğinde 25 Kasım Kadına Yönelik
Şiddetle Uluslararası Mücadele
Günü kapsamında ‘Kadına Yö-
nelik Şiddete Birlikte Dur Diye-
lim” sloganıyla yürüyüş
düzenlendi.   

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi ile Manisa Valiliği, ka-
dına yönelik şiddetle
mücadeleye dikkat çekmek
amacıyla 15 Temmuz Demok-
rasi Meydanı’ndan başlayıp
Cumhuriyet Meydanı’na kadar
devam eden yürüyüş gerçek-
leştirdi. Etkinlik, Cumhuriyet
Meydanı’nda halk oyunları
gösterisiyle sona erdi.

EL BOYaMa ETKinLiĞi 
BÜYÜK iLGi GÖRdÜ 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Sosyal Hizmetler Dairesi
Başkanlığı tarafından Cumhuri-
yet Meydanı’na yerleştirilen
pano, düzenlenen el boyama
etkinliği ile rengarenk hale geti-
rildi. Bu etkinlikle kadına yöne-
lik şiddetle mücadelede
dayanışma mesajı vermek
amaçlandı. Vatandaşlara, etkin-
lik sonunda Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından pilav ikram
edildi. Etkinliklerde, Manisa
Baro Başkanı Sevgi Başak
Yeşil Malay, Yunusemre Bele-
diye Başkan Yardımcısı Emine
Özge Arslan, Manisa Büyükşe-

hir Belediyesi Sosyal Hizmetler
Dairesi Başkanı Volkan Sert,
Kültür ve Sosyal İşler Dairesi
Başkanı Meliha Çavuşoğlu Kı-
lınçlar, CHP Manisa İl Başkan
Yardımcısı Esra Durukan ve
çok sayıda vatandaş yer aldı. 

"KadIna YÖnELiK
ŞiddET TOPLUMsaL 

BiR sORUn" 
Manisa Celal Bayar Üni-

versitesi tarafından Süleyman
Demirel Kültür Merkezi’nde
‘Kadına Yönelik Şiddetle Mü-
cadele Paneli’ düzenlendi. Pa-
nelde, kadına yönelik şiddetin
fiziksel, psikolojik ve ekonomik
boyutları ele alındı. Uzman ko-
nuşmacılar, güncel veriler ve

örneklerle katılımcıları bilgilen-
dirdi. Panelde, kadına yönelik
şiddetin sadece bireysel değil,

aynı zamanda toplumsal bir
sorun olduğu vurgulandı. Ay-
rıca, şiddete karşı mücadelede

bireysel ve toplumsal sorumlu-
lukların önemi üzerinde du-
ruldu.  iHa

Manisa'da kadına yönelik şiddete birlikte 'Dur' dediler   

ŞEHZadELER Belediyesi ve Manisa Celal Bayar Üniversi-
tesi Sürekli Eğitim Uygulamaları ve Araştırma Merkezi arasında
imzalanan protokol kapsamında, uzmanlar tarafından 'Toplum-
sal cinsiyet eşitliği eğitimleri' düzenlenecek. Yapılan iş birliği,
farkındalık oluşturmayı ve eşitlik bilincini toplumda yaygınlaştır-
mayı hedefliyor.   

Şehzadeler Belediyesi ile Celal Bayar Üniversitesi Sürekli
Eğitim Uygulamaları ve Araştırma Merkezi (CBÜ SEM) ara-
sında eğitim protokolü imzalandı. Şehzadeler Belediye Başkanı
Gülşah Durbay ve CBÜ SEM Müdürü Dr. Cenk Yoldaş’ın imza-
larıyla hayata geçirilen protokol, toplumsal cinsiyet eşitliği ko-
nusunda farkındalık oluşturmayı hedefliyor. Protokol
kapsamında, CBÜ SEM tarafından uzman eğitmenler aracılı-
ğıyla eğitim programları düzenlenecek. Eğitimlerin, toplumun
farklı kesimlerine ulaşarak eşitlik bilincinin yaygınlaştırılmasına
katkı sağlaması amaçlanıyor. 

Protokol imza töreninde konuşan Şehzadeler Belediye
Başkanı Gülşah Durbay, “Toplumsal cinsiyet eşitliği, sosyal
adaletin temel taşlarından biridir. CBÜ SEM ile yaptığımız bu iş
birliği, ilçemizde farkındalık oluşturma yolunda önemli bir adım.
Eğitimlerle birlikte daha bilinçli bir toplum inşa edeceğimize
inanıyorum” dedi.  iHa

Şehzadeler’de imzalar toplumsal
cinsiyet eşitliği için atıldı   

Manisa'da kadınlara yö-
nelik şiddete karşı önemli bir
adım atıldı. Büyükşehir Beledi-
yesi ve Manisa Barosu, şiddet
mağduru kadınları güçlendir-
mek ve farkındalık oluşturmak
için el ele verdi. 25 Kasım Ka-
dına Yönelik Şiddete Karşı
Uluslararası Mücadele Gü-
nü’nde Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi ile Manisa Barosu
önemli bir işbirliğine imza attı.
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Mimar Ferdi Zeyrek ile
Manisa Baro Başkanı Avukat
Sevgi Başak Yeşil Malay’ın imza
altına aldığı protokolle şiddet
mağduru kadınlara yönelik güç-
lendirme ve ortak farkındalık ça-
lışmaları yürütülecek. Protokol
kapsamında tarafların yükümlü-
lükleri şu şekilde belirlendi:
"Manisa Büyükşehir Belediyesi,
Komisyonu’nun Baro tarafından
onaylanan kadına yönelik şid-
deti önleyici ya da şiddet gören
kadınları destekleyici çalışmala-
rının yer aldığı afiş, broşür ve
haber metinlerini duyurularının

yapılmasını sağlayacak. Baro
tarafından bildirilen ve Manisa
Barosu Kadın ve Çocuk Hakları
Komisyonu’nda görevli konuyla
ilgili avukatlara, şiddet mağduru
kadınlarla iletişim konusunda
psikologlar tarafından eğitim
desteğinde bulunulacak. Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi Aile
ve Kadın Danışma Merkezine
gelen vakaların yönlendirmeleri
yapılacak. Ayrıca yıllık çalışma
programına uygun olmak kay-
dıyla ortak etkinliklerde Manisa
Büyükşehir Belediyesi’nce des-
tek verilecek. Manisa Barosu
ise Kadın ve Aile Danışma Mer-
kezi’nden hizmet alan kadınlara
ihtiyaç duyduklarında Türkiye
Barolar Birliği Adli Yardım Yö-
netmeliği ve Avukatlık Kanunu
ile AAÜT kapsamında hukuki
destek verecek. Manisa Büyük-
şehir Belediyesi tarafında yürü-
tülen kadına yönelik çalışmalara
ilişkin hukuk ve mevzuat konu-
larında, ilgili çalışanlara veya
halka açık farkındalık çalışmala-
rında eğitim verilmesi için avu-

kat görevlendirilecek." 
“iŞBiRLiĞinin iLK 

niŞanEsi OLaCaKTIR” 
2024 yılında kadına karşı

şiddete karşı dikkat çeker hale
olunmaması gerektiğini vurgula-
yan Baro Başkanı Sevgi Başak
Yeşil Malay, “Pozitif, negatif her
türlü ayrımcılığa hayır diyene
kadar aşmamız gereken bazı
eşikler var. 2024 yılında ‘İstan-
bul sözleşmesi yaşatır’, ‘6284’ü
uygula’ demek zorundayız. Hala
ilk kadın Baro Başkanı olmaktan
gurur duymak zorundayım.
Keşke bugüne kadar daha fazla
kadın başkanlar, yöneticiler gel-
miş olsaydı. Ferdi başkanımıza
verdiği destek için çok çok te-
şekkür ediyoruz. Bu protokol
Manisa Barosu ile Büyükşehir
Belediyesi arasındaki işbirliğinin

ilk nişanesi olacaktır. Bundan
sonra da artarak devam ede-
cektir” ifadelerini kullandı. 

“FaRKIndaLIK 
OLUŞTURaCaĞIMIZI 
UMUT EdiYORUM” 

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek de 25
Kasım’ın çok önemli bir gün ol-
duğunu belirtti. Başkan Zeyrek,
“Bu protokolle birlikte ben bir
farkındalık oluşturacağımızın,
artık kişilerin bir kadına maale-
sef şiddet uygularken kendi ai-
lesini ve fertlerini
düşüneceklerini umut ediyorum.
İnşallah önümüzdeki yıl 25 Ka-
sım’da yine burada oluruz. Şid-
deti değil, kadınlarımızın
ekonomik anlamda nasıl güç-
lenmesi gerektiğini konuşuyor
oluruz” diye konuştu. iHa

Şiddet mağduru kadınlar
için el ele verecekler   
Şiddet mağduru kadınlar
için el ele verecekler   
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MANİSA Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek, Çinli
otomotiv firması BYD'nin Mani-
sa'daki yatırımıyla birlikte şe-
hirde görev yapacak Çinlilerin
sosyal hayatlarını sağlamak
üzere bir "Çin Sokağı" oluştur-
mak istediğini belirtti.

Zeyrek, gazetecilere yaptığı
açıklamada, şehirde yatırım ka-
rarı alan BYD firmasının yetkili-
leriyle yaptıkları görüşmede
yatırımla birlikte yaklaşık 3 bin
Çinlinin Manisa'ya çalışmaya
geleceğini, fabrikanın inşa sü-
recinde konteynerlerde barına-
cak Çinlilerin daha sonra
Manisa'ya yerleşeceğini öğren-

diğini söyledi.
Manisa'da

kurulacak fabri-
kada çalışacak
Çinlilerin Manisa'da
yaşaması için gere-
ken altyapıyı sağlayacak-
larını vurgulayan Zeyrek, şöyle
konuştu:

"Manisa'da 601 nitelikli fab-
rika var ama maalesef beyaz
yakalıların birçoğunun çevre il-
lerde yaşadığını ve parasını
oralarda harcadığını gördük.
Ben artık bunun son bulmasını
istiyorum. Manisa'da kazanılan
paranın Manisa'da kalmasını
istiyorum. Bunun için bazı alt-

yapıları oluşturmak gerekiyor.
Öncelikle yeme ve içme altya-
pısını, sosyal hayat altyapısını,
kültürel altyapıyı ve nitelikli ba-
rınma ihtiyacı altyapısını sağla-
mamız gerekiyor."

İLK ÇİN SOKAĞı LALELİ 
MAHALLESİ'NdE 

KURULACAK
Kentin otel ve eğitim

altyapısıyla da yeni ya-
tırımlara hazırlıklı ol-

ması gerektiğini,
bu amaçla çeşitli
imar düzenleme-
leri ve yatırım
görüşmelerinin
bulunduğunu

dile getiren Zey-
rek, BYD'nin yatırı-

mıyla aslında hiç
alışık olmadıkları bir kül-

türle karşı karşıya kalacaklarına
işaret etti.

Çinlilerin yemek ve eğlence
kültürlerinin çok farklı olduğunu
aktaran Zeyrek, "Ben istiyorum
ki gelen yaklaşık 2 bin 500-3
bin Çinli kardeşimiz Manisa
kültürüyle ve Manisalı vatan-
daşlarımızla kucaklaşsın. Mani-
sa'da kazandıkları para
Manisa'da kalsın. Bununla bir-

likte kendilerinin yeme içme ve
eğlence gibi sosyal hayatlarını
sağlayabilecek olan bir Çin So-
kağı oluşturmak istiyorum." ifa-
delerini kullandı.

"Çin Sokağı" için ilk etapta
Laleli Mahallesi'ndeki bir alış-
veriş merkezinin bulunduğu
alanda hazırlık yaptıklarını belir-
ten Zeyrek, şu bilgileri verdi:

"Çok nitelikli konutlar ola-
cak orada. Yalnızca konut, ofis,
kültür merkezi, alışveriş merke-
zinden oluşan çok büyük bir
kompleksten bahsediyorum.
Burada bir tane pasajı biz Çin
Sokağı olarak tasarlıyoruz.
Bunun da yeterli gelmeyeceğini

görüyorum. İlk adım olarak bu
atılacak. Bundan sonra yapıla-
cak olan bu şekilde imar plan-
lamalarındaki alanlarda da
bugün Çin olabilir, yarın başka
toplumlardan ve milletlerden de
yatırımlar da gelebilir. Onların
hepsine hizmet verebilecek,
onları ilk başta anlayıp, bir süre
sonra şehre adapte edebilecek
olan projelerin hepsinin altına
imza atacağım."

Zeyrek, bu düşüncesini
BYD yetkilileriyle paylaştığını ve
memnuniyetle karşılandığını
anlatarak, "Bana 'Gerçekten
bizi bu samimiyetle mi karşıla-
yacaksınız?' diye bir soru sor-

dular. Evet, biz kendilerini bu
samimiyetle karşılayacağız.
Diğer fabrikalarda çalışan ya-
bancılar için de benzer uygula-
malar yapacağız." diye
konuştu.

Otomotiv yan sanayisindeki
Çinli firmaların yatırımlarıyla bir-
likte Çinli çalışan sayısının 10
binlere, aileleriyle birlikte ise 50
binlere kadar çıkabileceğini öne
süren Zeyrek, bunun kültürel
faydalarının görmezden gelin-
memesi gerektiğini, onların
kente ve Türk kültürüne uyumu
konusunda örnek bir çalışma
yapacaklarını sözlerine ekledi.
AA

Manisa'da yatırım yapacak Çinli otomotiv firmasının çalışanları için "Çin Sokağı" kurulacak

Laleli Çin mahallesi oluyor
Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek konuyla ilgili konuştu: "Ben istiyo-
rum ki gelen yaklaşık 2 bin 500-3 bin Çinli kardeşimiz Manisa kültürüyle ve
Manisalı vatandaşlarımızla kucaklaşsın. Manisa'da kazandıkları para Man-
isa'da kalsın. Bununla birlikte kendilerinin yeme içme ve eğlence gibi sosyal
hayatlarını sağlayabilecek olan bir Çin Sokağı oluşturmak istiyorum."

İSTİHdAMıN korunması ve
artırılması, işsizlerin mesleki ni-

teliklerinin geliştirilmesi, işsizli-
ğin azaltılması ve özel politika

gerektiren grupların iş gücü pi-
yasasına kazandırılmasını

amaçlayan İŞKUR, istihdama
aracılık etmeyi sürdürüyor.

İŞ arayanlarla işverenleri
buluşturmak için yenilikçi yön-
temler kullanan Kurum, mevcut
iş ilanlarının anlık olarak il ve
ilçe bazında harita üzerinde
görsel olarak görülmesine,
mesleklere göre ilanların incele-
nebilmesine ve açık iş ilan liste-
sinin indirilmesine olanak
sağlayan "Açık İş Haritası" uy-
gulamasını hizmete sundu.

MANİSA 3 bİN 136
İŞ İLANı İLE ÖNE 

ÇıKANLAR ARASıNdA
https://acikisharita.iskur.go

v.tr/ adresinden ulaşılan "Açık
İş Haritası" uygulamasına
göre, Türkiye genelinde 85 bin

128 açık iş ilanı bulunuyor.
İstanbul 21 bin 846 iş ila-

nıyla en fazla açık iş bulunan
şehir oldu. İstanbul'un ardın-
dan 5 bin 117 açık iş ilanıyla
Ankara, 

4 bin 606 açık iş ilanıyla
Kocaeli, 4 bin 285 açık iş ila-
nıyla Bursa ve 4 bin 357 açık
iş ilanıyla İzmir sıralandı.

Manisa 3 bin 136, Kayseri
3 bin 98, Gaziantep 2 bin 870,
Mersin 2 bin 385, Antalya 2
bin 117 ve Tekirdağ 2 bin 48
açık iş ilanı sayısıyla öne çıkan
şehirler oldu.

USTALıK gEREKTİREN 
İŞLERdE dE AÇıK vAR

Türkiye genelinde en fazla
açık iş, nitelik gerektirmeyen

beden işçiliğinde var. İşveren-
lerin beden işçiliği talebiyle 20
bin 538 ilanı bulunuyor. İşve-
renler tarafından 3 bin 280 te-
mizlik görevlisi, 1381 satış
elemanı, 1322 paketleme iş-
çisi, 1303 ambar-depo işçisi,
1277 konfeksiyon işçisi ve
1249 servis elemanı ilanı ve-
rildi.

Açık iş ilanlarında uzmanlık
ve ustalık gerektiren meslekler
için verilen ilanlar da dikkati
çekti. Bu kapsamda, dikiş ma-
kineci, gazaltı kaynakçısı,
forklift operatörü, elektrikçi,
mekanik bakım onarımcı ve
CNC torna tezgahı operatör-
lüğü en fazla aranılan meslek-
ler oldu. AA

İŞKUR'un hayata geçirdiği "Açık İş Haritası" uygulamasına göre, Türkiye genelinde 85 bin 128 açık iş ilanı bulunuyor

İşverenler 85 bin 128 açık iş için ilana çıktı

YUNUSEMRE Belediye
Başkanı Semih Balaban, Yunt-
dağı bölgesinde bulunan ma-
halle muhtarlarıyla bir araya
gelerek bölgenin sorunlarını ve
ihtiyaçlarını dinledi. Toplantıda
bölgeye yapılması planlanan
yatırımlar, belediye hizmetleri
ve projeler masaya yatırıldı.   

Yunusemre Belediye Baş-
kanı Semih Balaban başkanlı-
ğında Yuntdağı’ndaki
mahallelerin muhtarlarıyla top-
lantı yapıldı. Belediye Encümen
Salonu’nda gerçekleşen top-

lantıda, Başkan Balaban’a Be-
lediye Başkan Yardımcıları
Haydar İzci ve Emine Özge
Arslan eşlik etti. 

Toplantıda konuşan Bele-
diye Başkanı Balaban, Yuntda-
ğı’na büyük önem verdiklerini
belirterek, “Göreve geldiğimiz
günden itibaren hiçbir mahalle-
mizde ayrım gözetmeden hiz-
met veriyoruz. Yuntdağı, hem
doğal güzellikleri hem de kültü-
rel dokusuyla ilçemizin önemli
bir bölgesi. Bu bölgedeki kırsal
mahallelerimize belediyemizin

rutin hizmetlerinin yanı sıra sos-
yal ve kültürel alanlarda da
destekler sunuyoruz. Bugün
muhtarlarımızla bir araya gele-
rek ihtiyaçları, önerileri ve ta-
lepleri değerlendirdik.
Vatandaşlarımızın yaşam kalite-
sini artırmak için muhtarları-
mızla birlikte çalışmaya devam
edeceğiz” dedi. 

Toplantıda söz alan muh-
tarlar ise oldukça verimli geçen
istişareden dolayı Başkan Bala-
ban ve ekibine teşekkür etti.
İHA

Yuntdağı'na yapılacak yatırımlar görüşüldü  

MASKİ Genel Müdür Yar-
dımcısı Doç. Dr. Özgür Avşar,
200 milyon TL yatırımla Alaşe-
hir ilçe merkezinde yaşanan
su kesintilerine son vermek
için 17 kilometre çelik içme
suyu isale hattında yürütülen
çalışmalarını yerinde inceledi.  

Manisa Su ve Kanalizas-
yon İdaresi (MASKİ) Genel
Müdürlüğü, altyapı seferberliği
kapsamında 17 ilçedeki yatı-
rımlarına bir yenisini daha ek-
ledi. 

200 milyon TL yatırımla
Alaşehir ilçe merkezinde su

kesintilerine son verecek alt-
yapı yatırımına başlandı. 

Yatırım ve İnşaat Dairesi
Başkanlığı bünyesinde yürütü-
len 17 kilometrelik çelik hat ve
7 bin 500 tonluk içme suyu
deposu inşaatını MASKİ Genel
Müdür Yardımcısı Doç. Dr.
Özgür Avşar yerinde inceleye-
rek çalışmalar hakkında bilgi-
ler aldı. Genel Müdür
Yardımcısı Avşar’a Yatırım ve
İnşaat Dairesi Başkanı Dr.
Orhan Gökdemir, Şube Mü-
dürleri ve teknik personel eşlik
etti. 

“ALAŞEHİR 
SUSUZLUKTAN 
KURTULACAK” 

Alaşehir ilçesini susuzluk-
tan kurtaracak çalışmaların ti-
tizlikle yürütüldüğüne değinen
MASKİ Genel Müdür Yardım-
cısı Doç. Dr. Özgür Avşar,
“MASKİ Genel Müdürlüğü ola-
rak vatandaşlarımızın yaşam
kalitesini arttırmak ve sağlıklı
suya ulaşmasını sağlamak
adına çalışmalarımızı hızla sür-
dürüyoruz. Alaşehir ilçemizde
de yılların sorunu olarak ad-
landırılan içme suyu sıkıntısına

hayırlısıyla son vereceğiz. 200
milyon TL’lik bir yatırım ile 17
kilometrelik çelik hat ile Alaşe-
hirli hemşerilerimize sağlıklı
suyu ulaştıracağız. Yüklenici
firma tarafından yürütülen ça-
lışmaları sık sık yerinde incele-
yerek takibini yapıyoruz.
Ayrıca çelik hattın yanında 7
bin 500 tonluk içme suyu de-
posu da inşa edeceğiz. Hayır-
lısıyla çalışmalar en kısa
sürede tamamlanarak Alaşe-
hir’imizin içme suyunu daha
sağlıklı ve kaliteli bir hale geti-
receğiz” dedi.  İHA

Alaşehir’in 200 milyonluk dev yatırımı yerinde incelendi   
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alTının ons fiyatı, Mart
2023’ten bu yana en büyük
haftalık artışını kaydederek
yüzde 6 yükseldi. Çin 1 Ara-
lık'tan itibaren alüminyum ve
bakır yarı mamul ürünlerinin ih-
racatında yüzde 13'lük vergi ia-
delerini sona erdireceğini
duyurdu.

Dünya genelinde artan jeo-
politik riskler emtia fiyatlarını
desteklerken, ABD Merkez
Bankasının (Fed) enflasyonla
mücadelesinin beklenenden
uzun sürebileceğine dair endi-
şeler ile güçlenmeye devam
eden dolar endeksi, emtia piya-
sasındaki fiyatlamaların zorlaş-
masına neden oldu. Dolar
endeksi, Fed'in politika faizini
öngörülünden daha yavaş indi-
rebileceğine yönelik fiyatlama-
ların güçlenmesiyle geçen hafta
13 aylık zirvesine ulaştı.Bazı
Fed yetkilileri, enflasyonun iyi-
leşme sürecinin durabileceği
yönünde uyarılarda bulunup
temkinli olunmasını önerirken,
FED’in yüzde 82'ye çıkan faiz
indirimi olasılığı, geçen hafta
yüzde 52 seviyelerine düştü.

Öte yandan, dünya gene-
linde artan jeopolitik riskler ve
siyasi belirsizlikler, piyasaların
seyrini etkileyerek risk algısının
yükselmesine neden oldu.

Rusya ile Ukrayna arasın-
daki savaşta gerginliğin art-
ması, özellikle de Rusya'nın,
Ukrayna'nın batı yapımı uzun
menzilli füzeleri kullanması so-
nucunda nükleer misilleme teh-
didinde bulunması, güvenli
liman olan altın ve diğer em-
tiaya olan talebi artırdı.

alTın fiyaTları marT 
2023'Ten bu yana

hafTalık bazda en 
hızlı arTışı gösTerdi

Altının ons fiyatı, Mart

2023’ten bu yana en büyük
haftalık artışını kaydederek
yüzde 6 yükseldi.

Swiss İnvestment Bank
(UBS) analistleri dünya gene-
linde merkez bankalarının, en-
flasyonist baskılara ve
ekonomik büyümedeki yavaş-
lamaya yanıt olarak daha ılımlı
bir para politikası duruşu sergi-
leyeceğini ve jeopolitik risklerin
devam edeceğini belirterek,
altın fiyatlarının 2025 yılında da
yükseliş eğilimini sürdürmesini
beklediklerini kaydetti.

Doların endeksinin kısa va-
dede güçlü kalabileceğini
ancak bu gücün sınırlı oldu-
ğunu belirten UBS analistleri,
dünya genelinde merkez ban-
kalarının, dolar rezervlerini azal-
tırken altın rezervlerini
artırmaya devam edebileceğini
kaydetti. Dolar endeksi iki yılın
en yüksek seviyesine ulaşırken,
altının artan alternatif maliye-
tine karşın altın fiyatları yük-
seldi. Birleşmiş Milletler İklim
Değişikliği 29. Taraflar Konfe-
ransı (COP29) kapsamında
iklim değişikliğiyle mücade-
leye yıllık 300 milyar dolar fi-
nansman sağlama
taahhüdünde bulunurken,
özellikle yenilenebilir enerji ya-
tırımları üzerindeki etkisiyle
gümüş piyasasını önemli öl-
çüde etkilemesi bekleniyor.

Öte yandan, Earth AI ve
Legacy Minerals, Avustral-
ya’nın Yeni Güney Galler eya-
letindeki Fontenoy Projesi
sahasında, Avustralya'nın en
büyük paladyum mineral sis-
temlerinden birini keşfettikle-
rini açıkladı. Lachlan Kıvrım
Kuşağı'nda yer alan bu keşif,
2 kilometrekarelik geniş bir
mineralleşme bölgesiyle, dün-
yanın en büyük platin grubu

element arama alanlarından biri
olma potansiyeline sahip bulu-
nuyor.

Geçen hafta, ons bazında
gümüş yüzde 3,6, platin yüzde
2,3, paladyum yüzde 6,1 değer
kazandı.

Bununla birlikte, Çin 1 Ara-
lık'tan itibaren alüminyum ve
bakır yarı mamul ürünlerinin ih-
racatında yüzde 13'lük vergi ia-
delerini sona erdireceğini
duyurdu.

Analistler, uluslararası piya-
salarda yıllık 5 milyon tonun
üzerinde Çin malı alüminyum
kaybedilme potansiyeline dik-
kati çekerek, alüminyumun
Şangay fiyatının düştüğünü,
Londra fiyatının ise yükseldi-
ğini vurguladı.

Çin'in bakır ürünleri ihraca-
tının ise yılda yaklaşık 700 bin
ton seviyesinde olduğunu be-
lirten analistler, söz konusu
adımın Çinli bakır ve alümin-
yum üreticilerine ciddi zarar
verebileceğini ifade etti.

Öte yandan, Endonezya,
batarya metali olan nikel piya-
sasında uzun süredir devam
eden durgunluk nedeniyle
küçük yerel madencileri koru-
mak ve piyasayı iyi bir sevi-
yede tutmak amacıyla nikel
cevheri tedarikini artırdı.

Söz konusu gelişmelerle
baz metallerde tezgah üstü pi-
yasada geçen hafta fiyatlar
libre bazında bakır yüzde 0,6,
kurşun yüzde 0,5, nikel yüzde
0,8, çinko yüzde 0,6 ve alü-
minyum yüzde 0,9 yükseldi.

abd, rusya’yı
ukrayna 

işgali nedeniyle 
cezalandırma 

adımlarını arTırdı
Rusya'nın, Ukrayna’ya

karşı saldırılarının şiddeti artar-

ken, bu durum, ABD ve İngilte-
re’nin Ukrayna’ya Rusya’ya de-
rinlemesine saldırı yapma
imkanı veren füzeler sağlama-
sıyla tetikledi.

Rusya Devlet Başkanı Vladi-
mir Putin, yeni Oreshnik hiper-
sonik füzesini test etmeye
devam edeceklerini ve kullanım
için hazır stoklarının bulundu-
ğunu açıkladı.

Analistler, petrol, gaz ve rafi-
naj tesislerinde meydana gele-
bilecek olası yıkımların uzun
vadeli zararlar yaratabileceğini
ve savaşın şiddetlenmesini hız-
landırabileceğini kaydetti.

ABD Başkanı Joe Biden,
görev süresi sona ermeden
Rusya’yı Ukrayna işgali nede-
niyle cezalandırmak için uygu-
ladığı adımlarını artırdı.

Kremlin, ABD'nin yeni yap-
tırımlarını Rus gaz ihracatını
engelleme girişimi olarak de-
ğerlendirirken, bir çözüm bu-
lacaklarını bildirdi.

Öte yandan, dünyanın
üçüncü büyük petrol ithalatçısı
olan Hindistan'da iç tüketimin
artmasıyla petrol ithalatı da
arttı.

Bu gelişmelerle beraber

Brent petrolün varil fiyatı haf-
tayı yüzde 5,20 yükselişle,
New York Ticaret Borsası'nda
işlem gören doğal gazın İngiliz
termal birimi (MMBtu) cinsin-
den fiyatı da yüzde 14,40 ar-
tışla tamamladı.

Pirinç fiyaTlarındaki 
arTışa rağmen TaleP 

devam ediyor
Buğday fiyatlarındaki genel

düşüş eğilimi sebebiyle,
ABD'de ve Karadeniz bölge-
sinde çiftçiler, daha yüksek fi-
yatlar umuduyla bu yılın
başlarında toplanan buğday-
ları silolarda depoladı.

Çiftçilerin ürünlerini elle-
rinde tutması, un üreticilerinin
düşük stoklarla çalışmasına
neden oluyor.

Öte yandan, ABD Tarım
Bakanlığına göre, küresel buğ-
day stokları gelecek yıl orta-
sında son dokuz yılın en
düşük seviyesine gerileyecek.
Kuzey yarımküredeki buğday
mahsulleri kritik gelişim aşa-
malarında ve hava koşulların-
daki olası sorunlar fiyat
artışlarını tetikleyebilir.

Öte yandan, Rus çiftçilerin,
bu yılki büyük kayıpların ardın-

dan daha az buğday ekmesi
ve bunun yerine bezelye, mer-
cimek veya ayçiçeği gibi daha
karlı ürünlere yönelmesi bekle-
niyor.

Pirinç fiyatlarındaki artışa
rağmen Asya bölgesindeki tü-
ketim alışkanlıkları sebebiyle
talepte düşüş sınırlı kalmaya
devam ediyor.

Geçen hafta Chicago Tica-
ret Borsası'nda kile başına fi-
yatlar buğdayda yüzde 1,9,
soya fasulyesinde yüzde 1,4
ve pirinçte yüzde 3,7 artarken,
mısır yatay seyretti.

kahve yüzde 5,9
arTarak Tüm
zamanların 
zirvesinde

Kahve fiyatları rekor kır-
maya, kakao fiyatları da yük-
sek kalmaya devam etti.

ABD'de faaliyet gösteren
emtia borsası Intercontinental
Exchange'de libre bazında fi-
yatlar, şekerde yüzde 1 azalır-
ken, pamukta yüzde 2,2,
kahve yüzde 5,9 yükselerek
tüm zamanların zirvesine
ulaştı. Kakaonun ton başına fi-
yatı haftayı yüzde 5,4 artışla
tamamladı. aa

Emtia piyasasında geçen hafta savaş
fiyatlaması öne çıktı
Emtia piyasasında geçen hafta savaş
fiyatlaması öne çıktı

Türkiye'de 2024, güneş enerjisinde rekorların yılı oluyor

Türkiye'de 2024,
güneş enerjisinden elektrik
üretiminde saatlik, günlük
ve aylık bazda rekorların
kırıldığı yıl oldu.

Londra merkezli ulus-
lararası enerji düşünce ku-
ruluşu Ember'in yeni

analizinde, puant talep
olarak ifade edilen maksi-
mum elektrik talebinin kar-
şılanmasında güneş
enerjisinin Türkiye'nin
elektrik üretimine katkısı
incelendi. Analize göre, bu
yılın ocak-ağustos döne-

minde güneşten elektrik
üretimi 2023'ün aynı dö-
nemine göre yüzde 40'ın
üzerinde artarken, Türki-
ye'de yazın en yüksek se-
viyeye çıkan elektrik
talebinin karşılanmasında
güneş enerjisi önemli rol
oynadı. Bu yıl güneşten
elektrik üretiminde saatlik,
günlük ve aylık bazda re-
korlar görüldü. Geçen yıl
güneş enerjisinden elektrik
üretimi en yüksek sevi-
yeye temmuzda ulaşırken,
rekor bu yıl nisanda aşıldı.
Bu rekor nisan, mayıs ve
haziran aylarında üst üste
üç kez tazelendi. Güneş
enerjisinin toplam elektrik

üretimi içindeki payı hazi-
randa yüzde 11'e ulaşarak
tarihi yüksek seviyeye
ulaştı. Güneş enerjisi 16
Haziran'da Türkiye'nin
elektrik üretiminin yüzde
46'sını karşılayarak saatlik
bazda rekor kırdı. Aynı
gün, güneş enerjisinin
elektrik üretimindeki payı
yüzde 17 ile günlük bazda
da rekor tazeledi. Güneş
enerjisi, puantın gerçek-
leştiği Temmuz 2024'te 10
milyonun üzerinde kişiye
elektrik sağlarken, puant
elektrik talebindeki artışın
üçte ikisini karşıladı.

Analize göre, bu yıl
aşırı sıcak geçen yaz ayla-

rında 81 ilin 74'ünde so-
ğutma ihtiyacı artış gös-
terdi. Bu durum, elektrik
talebinin rekor seviyelere
çıkmasına yol açtı.

Soğutma ihtiyacının
temel göstergelerinden
olan soğutma gün derece-
leri (CDD) 5 yıllık ortala-
maya göre haziranda üç
kat, temmuzda ise yüzde
50 arttı. Böylece, Temmuz
2024'te puant elektrik ta-
lebinde yüzde 6,9 artış gö-
rüldü ve elektrik talebi 58
gigavatsaat ile rekor kırdı.

Türkiye'de güneş ener-
jisinin elektrik talebindeki
payı hızla artarken, güneş
2019'dan beri puant elek-

trik talebindeki büyümenin
yüzde 70'ini karşıladı.

Güneş enerjisinin
2017'de yüzde 2,5 olan
saatlik puant talebini kar-
şılama oranı, 2024'te bu
yıl yüzde 18'e yükseldi.

Türkiye'de bugüne

kadar yapılan güneş ener-
jisi yatırımları sayesinde,
16 gigavatlık fosil yakıt
santrali ihtiyacı ortadan
kalktı ve böylece fosil yakıt
bağımlılığından kaynakla-
nan maliyetler de azaldı.
aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

27 Kasım 2024 ÇarşambaSayı: 5940

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Tarım ve Orman Ba-
kanı İbrahim Yumaklı,
"TARSİM uygulaması kap-
samında üretim planlama-
sına konu ürünlerde yüzde
10 prim indirimi yapıldı.
Sözleşmeli üretimde
yüzde 10-15 prim indirimi
uygulanacak." dedi.

Tarım ve Orman Ba-
kanı İbrahim Yumaklı,
Tarım Sigortaları Havuzu
(TARSİM) uygulaması kap-
samında gelecek yıl için
üretim planlamasına konu
ürünlerde yüzde 10 prim
indirimine gidildiğini belir-
terek, "Sözleşmeli üre-
timde yüzde 10-15 prim
indirimi uygulanacak. Su

kısıtı olan ürünlerde ilave
yüzde 10 prim indirimi ya-
pıldı." dedi.

Yumaklı, AA muhabi-
rine, gelecek yıl TARSİM
kapsamında yapılacak ye-
niliklere ilişkin bilgi verdi.

Tarım sigortalarının,
kurulduğu günden bu
yana üreticilere destek ol-
maya devam ettiğini vur-
gulayan Yumaklı, kuraklık
ve sel gibi doğal afetlerin
artması karşısında tarımda
sürdürülebilirlik sigortanın
öneminin daha arttığını
söyledi.

Yumaklı, söz konusu
sigortaları sürekli geliştir-
diklerini ifade ederek, bu

yıl buğday için gelir ko-
ruma sigortasının tüm il-
lerde uygulanmaya
başlandığını anımsattı.

Gelecek yıl da devlet
destekli tarım sigortaları
kapsamında yenilikler ola-
cağını vurgulayan Yumaklı,
şöyle konuştu:

"TARSİM uygulaması
kapsamında üretim plan-
lamasına konu ürünlerde
yüzde 10 prim indirimi ya-
pıldı. Sözleşmeli üretimde
yüzde 10-15 prim indirimi
uygulanacak. Su kısıtı olan
ürünlerde ilave yüzde 10
prim indirimi yapıldı. Köy
bazlı verim sigortası devlet
destek oranı yüzde 60'tan

yüzde 70'e çıkarıldı. Yağlık
ayçiçeği teminat kapsa-
mına alındı. Köz bazlı ve-
rimler ortalama yüzde 16
artırıldı." Yumaklı, gelir ko-
ruma sigortasında arpanın
teminat kapsamına alındı-
ğına dikkati çekerek, şun-
ları kaydetti:

"5. risk kategorisinde
olan seralara fırtına temi-
natı da eklendi. Büyükbaş
hayvan hayat sigortala-

rında, 20 ay ve üzeri dişi
süt sığırlarının sigorta-
sında, gebelikte yavru
kaybı teminatı dahil edildi.
Devlet prim desteği oranı
yüzde 50'den yüzde 60'a
çıkarıldı. Birinci derece ta-
rımsal örgüt belgesi al-
maya hak kazanmış
tarımsal amaçlı birlik ve
kooperatiflere üye üretici-
lerimiz için yüzde 5 üyelik
indirimi yapıldı."aa

Devlet destekli tarım sigortaları 2025'i
yeniliklerle karşılayacak
Devlet destekli tarım sigortaları 2025'i
yeniliklerle karşılayacak
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Eğitim hayatınızda geçmiş deneyimlerinizi gözden geçire-
bilir, eski notlarınızı veya unutulmuş kitapları inceleyerek
bilginizi tazeleyebilirsiniz. Seyahat planlarınızı gözden ge-
çirirken aceleci davranmamaya dikkat edin.

Geçmişteki finansal kararları gözden geçirme zamanı
geldi; ortak kaynaklar ve miras konularını yeniden değer-
lendirmeniz gerekebilir. Alacaklar ve ödemeler konu-
sunda bir yapılandırma yapmanız faydalı olabilir. 

Düşünmeden tepkiler vermekten kaçınarak, iletişimde
açıklığı sağlamaya çalışmalısınız. Resmi süreçlerde evrakla-
rınızı doğru hazırlamak ve güvendiğiniz kişilerle çalışmak,
bu dönemde avantaj sağlayacaktır.

Zamanı etkili kullanmak ve dikkatinizi dağıtan unsurlar-
dan uzak durmak önemlidir. Sağlığınıza dair eski alışkan-
lıklarınızı değerlendirerek, aceleci kararlar vermektense
dikkatli ve düşünerek hareket etmelisiniz.

Çocuklarınızla olan ilişkinizi gözden geçirerek on-
lara daha iyi destek olmayı düşünebilirsiniz. Ayrıca,
eski hobilerinizi yeniden canlandırmak için uygun
bir zaman dilimindesiniz.

İletişimi güçlendirmek adına geçmiş sorunları gündeme ge-
tirmek faydalı olabilir. Ev düzenlemeleri ve eski eşyaların sa-
deleştirilmesi, yaşam alanınızı olumlu yönde etkileyecek
değişimlere kapı aralayabilir.

Geçmişle yüzleşme fırsatları elde edebilir ve eski arka-
daşlarınızla bağlantı kurmak için güzel bir dönemdesi-
niz; ayrıca, uzayan ve faydasız ilişkilerin sona ermesine
dair mesajlar alabilirsiniz. 

Maddi değerler üzerine odaklanarak geçmiş har-
cama alışkanlıklarınızı gözden geçirebilirsiniz; gerek-
siz eşyaları satmak veya borç kapatmak için uygun bir
zamandasınız. 

Kendinizi yeniden tanımlamak ve geçmiş dene-
yimlerinizi değerlendirmek için fırsatlar bulabilirsi-
niz. İletişimde dikkatli olmak, yanlış anlamaların
önüne geçmek için önemlidir. 

Derin düşünmek ve ruhsal konuları değerlendirmek
önemli olacak. Geçmiş deneyimlerin etkilerini gözden
geçirin. Çözülmemiş ilişkiler üzerine düşünerek af-
fetme çalışmaları yapın. 

Arkadaşlık ilişkilerinizi gözden geçirmek için uygun
bir dönemdesiniz. Eski dostlarınızla iletişim kur-
mak ve ilişkilerinizi tazelemek önem taşıyor. Ertele-
nen işlerinizle ilgili adımlar atmalısınız. 

Kariyer planlarınızı gözden geçirirken geçmiş deneyim-
lerinizi yeniden değerlendirerek dersler çıkarabilirsiniz.
İletişim biçimlerinizi sorgulamak ve iş ilişkilerinizi yeni-
den yapılandırmak için uygun bir zaman.

Uşak'ta imparator Hadrianus'a 
ithafen yazıt bulundu

uŞAK'IN Ulubey Blaundos Antik Kenti'nde bu-
lunan, 80 santimetre uzunluğunda ve 35 santimetre
genişliğindeki mermer yazıtta, "Kurtarıcı ve kurucu
imparator Hadrianus Olimpios'a" ifadesi yer alıyor.

Uşak'ın Ulubey ilçesindeki Blaundos Antik Ken-
ti'nde devam eden kazı çalışmalarında Roma İmpa-
ratoru Hadrianus'a ithaf edilen kitabe bulundu.

Büyük İskender'in Anadolu seferiyle Makedon-
ya'dan gelen askerlerin yerleştiği Blaundos Antik
Kenti'nde 2018 yılında başlatılan kazı çalışmaları bu
yıl, Uşak Müzesi Müdürlüğü başkanlığında sürüyor.

"Garnizon kenti" olarak da adlandırılan antik
kent, derin Ulubey Kanyonu'yla çevrili olması ve tek
girişinin bulunmasından dolayı adeta doğal bir ka-
leyi andırıyor.

Haziran ayında başlayan kazıda, mitolojide tarım
ve bereketin sembolü tanrıça Demeter'in 2 bin yıllık
tapınağı ile kent girişinde yer alan anıtsal mezar böl-
gesinde çalışma yapıldı. Antik kentin merkezinde
çarşı olarak kullanılan sütunlu caddenin açığa çıkar-
tılması için Uşak Müze Müdürlüğünce proje hazır-
landı. Çalışma, Kültür ve Turizm Bakanlığınca
yürütülen "Geleceğe Miras Projesi" kapsamına
alındı. Sütunlu caddede 60 kişilik bir ekipten oluşan
arkeologlar hummalı bir çalışma yapıyor. Tanrıça
Demeter'in tapınağının ön kısmında doğu-batı yönlü
uzanan caddenin Roma ve Bizans döneminde antik
kentin kalbi konumunda olduğu biliniyor.

Çalışmalarda Roma İmparatoru Hadrianus'a
adanmış bir yazıta ulaşıldı. 80 santimetre uzunlu-
ğunda ve 35 santimetre genişliğindeki mermer ya-
zıtta, "Kurtarıcı ve kurucu imparator Hadrianus
Olimpios'a" şeklinde ifade bulunuyor.

Arkeoglar, imparator Hadrianus'un o dönemde
kentlere yardımda bulunduğu, bunun karşılığında
da bölge halkından kendisine övücü sözler bekledi-
ğini, kitabenin de bu amaçla yazılmış olabileceğini
değerlendiriyor. İl Kültür ve Turizm Müdürü Sabri
Ceylan, Blaundos Antik Kenti'nin "Geleceğe Miras
Projesi"ne dahil edilmesinin ardından kasım ayının
ilk haftasında sütunlu caddede kazı çalışmalarına
başladıklarını söyledi.

Sütunlu caddenin kentin en önemli noktası oldu-
ğunu aktaran Ceylan, şunları kaydetti:

"Bu bölüm ziyaretçilerimizin çok fazla ilgisini çe-
kiyor. Doğu-batı yönlü uzanan caddeyi bu ayın ba-
şından itibaren açmaya başladık. Şu ana kadar 4
sütun kaidesi bulduk. Ayrıca devam eden kazılarda
Roma İmparatoru Hadrianus'a adanmış bir yazıt or-
taya çıktı. Yazıtın tarihsel sürecine ilişkin inceleme
sürüyor. Bu yazıt bize Hadrianus'un bir imparator
olarak önemli bir kişilik olduğunu belgeli olarak gös-
teriyor." Caddenin Bizans döneminde de aktif kulla-
nıldığına dair buluntuların olduğuna dikkati çeken
Ceylan, çalışmaların geniş bir bölgede sürdüğünü
dile getirdi. Önlerinde 4 yıllık bir çalışma planı oldu-
ğunu anlatan Ceylan, "Cadde antik kentin kalbi di-
yebiliriz. Antik kentin sütunlu cadde bölgesi
Roma'dan sonra Bizans döneminde aynı önemini
ve ihtişamıyla devam etmiş. Belgelendirme sonrası
burada restorasyon ve rölöve çalışmalarıyla antik
caddeyi ayağa kaldırmayı planlıyoruz." ifadelerini
kullandı. AA

KulA’DA 24 Kasım
Öğretmenler Günü dolayı-
sıyla düzenlenen kutlama
programları çerçevesinde
öğretmenler ve öğrenciler
tarafından konser verildi.   

24 Kasım Öğretmen-
ler Günü dolayısıyla Pa-
landuz Anadolu Lisesi
Müzik Öğretmeni Aslı Kök,

Palanduz Anadolu Lisesi
Matematik Öğretmeni
Aydın Kök, Vali Muzaffer
Ecemiş Ortaokulu Müzik
Öğretmeni Barış Çelik, 15
Temmuz Şehitleri İmam
Hatip Ortaokulu Müzik
Öğretmeni Emine Ayhan,
Yunus Emre Anadolu Li-
sesi Müzik Öğretmeni

Oğuzhan Üzümcü ve Pa-
landuz Anadolu Lisesi öğ-
rencileri tarafından
düzenlenen konser prog-
ramı, Yunus Emre Kültür
Merkezi’nde saygı duru-
şunda bulunulması ve İs-
tiklal Marşı'nın
okunmasıyla başladı.
Daha sonra öğretmenler
ve öğrenciler tarafından
günün anlam ve önemine
ilişkin şarkılar ve türküler
söylendi. Programın deva-

mında Kula Kaymakamı
Ömer Ahmet Özdemir
programda emeği geçen
öğretmen ve öğrencilere
plaketlerini takdim etti. 

Programa, Kayma-
kam Ömer Ahmet Özde-
mir, İlçe Milli Eğitim
Müdürü Zakir Okulmuş,
İlçe Emniyet Müdürü Ali
Rıza Gökmen, okul mü-
dürleri, öğretmenler, öğ-
renciler ve veliler katıldı.
İHA

Öğretmen ve öğrencilerden
anlamlı konser  
Öğretmen ve öğrencilerden
anlamlı konser  

MANİSA Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek, kreşlerin kapatıl-
ması iddiasıyla ilgili, “Biz
Manisa'mda ilçe belediye-
lerimizle birlikte yaklaşık
17 tane kreşimizle bin 500
tane evladımıza gündüzleri
ev sahipliği yapıyoruz.
Orada bin 500 evlat
demek, bin 500 anne de-
mektir. 100'e yakın öğret-
men demektir. Bunların
kendi hayatlarına, ekono-
mik hayatlarına katkı sun-
ması demektir” dedi.   

Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Mimar

Ferdi Zeyrek, kreşlerin ka-
patılacağı iddialarına yö-
nelik açıklamalarda
bulundu. Kararın kendi-
lerine cuma günü
ulaştığını söyle-
yen Başkan
Zeyrek, "Bir
aile kreşe bir
çocuğunu ve-
riyorsa evet
çocuğun eği-
timi çok ön
plandadır. Onun
gelişimi için çok
önemli bir şeydir. Ama
o aile de kendi ekonomik
hayatlarına katkı sağlamak

için o çocuklarını oraya bı-
rakıyorlar. Bunu bir kere
unutmamak lazım. Biz

Manisa'mda ilçe bele-
diyelerimizle birlikte

yaklaşık 17 tane
kreşimizle bin
500 tane evla-
dımıza gün-
düzleri ev
sahipliği yapı-
yoruz. Orada

bin 500 evlat
demek, bin 500

anne demektir.
100'e yakın öğretmen

demektir. Bunların kendi
hayatlarına, ekonomik

hayatlarına katkı sunması
demektir. Biz o ailelerin
hem ekonomik anlamda
hayatta kalmalarına hem
çocuklarına ev sahipliği
yapıp bize güvenip inan-
dıklarından dolayı kendi
evlatlarımız gibi onlara
bakmayı kendimize vazife
belirledik” dedi. 

Manisa Büyükşehir
Belediyesi olarak kreşler-
den para kazanmadıkla-
rını söyleyen Başkan
Zeyrek, “Bu evlatlar bizle-
rin evlatları. Ve bu evlat-
lara sahip çıkmak benim
en büyük görevlerimden

bir tanesi Biz bu kreşler-
den para mı kazanıyoruz?
Para kazanmıyoruz. Biz
bu kreşlerden başka
menfaatler mi elde ediyo-
ruz? Hayır etmiyoruz.
Ama biz kreşlerimizi ka-
patmamak için direnece-
ğiz, mücadele edeceğiz.
Ve burada halkımızla bir-
likte olacağız. Çünkü yal-
nızca kreşlere
kalmayacaktır, bu bir
adımdır. Bir daha ileri-
sinde eğitim kurumları-
mıza da kapatma talepleri
gelecektir. Biz denetime
her türlü açığız" dedi. İHA

Başkan Zeyrek'ten kreş açıklaması   

TurguTlu Beledi-
yesi ve Turgutlu Popüler
Kültür Türk Müziği Korosu
iş birliğiyle hazırlanan ‘Kış
Konseri' büyük beğeni
topladı. Başkan Çetin
Akın, “Ergenekon Mahal-
lemizde yapmış olduğu-
muz 440 kişilik Kültür
Sanat Merkezini bir aksilik
olmazsa Şubat ayı sonu
itibariyle hep birlikte açılı-
şını yapacağız.” dedi.  

Turgutlu Belediyesinin
organizasyonunda Tur-
gutlu Popüler Kültür Türk
Müziği Korosu ‘Kış Kon-
seri' ile sanatseverlerle
buluştu. Şef Salih Kandaş
tarafından yönetilen kon-
serde, Türk Sanat Müziği
korosu güzide eserleri
seslendirdi. Turgutlu Po-

püler Kültür Türk Müziği
Korosu iş birliğiyle düzen-
lenen gecede Türk Sanat
Müziği Korosu güzel bir
performansın ardından se-
yircilerden tam not almayı
başardı. Mesadet Özcan
Konferans Salonu'nda
gerçekleştirilen konseri
Turgutlu Belediye Başkanı
Çetin Akın, eşi Sabriye
Akın, Turgutlu Kaymakamı
Selami Kapankaya, İlçe
Halk Eğitim Merkezi Mü-
dürü Hüseyin Şahin, Tur-
gutlu Belediyesi daire
müdürleri izledi. 

PrOJE YÜZDE 80 
SEVİYElErİNE 

ulAŞTI 
Ekrem Gürel Kültür

Merkezi ve Kadın Sığınma
Evi projesi, Turgutlu'nun

kültürel yaşamını zengin-
leştirecek ve sosyal des-
tek sağlayacak. 35 milyon
580 bin TL bütçeye sahip
olan projenin inşaatı, şu

an itibarıyla yüzde 80 sevi-
yesine ulaştı. Yapının ta-
mamlanmasının ardından
Ekrem Gürel Kültür Mer-
kezi, çeşitli etkinlikler ve

gösterimler için uygun bir
mekan sağlarken, Kadın
Sığınma Evi kadınlara acil
durumlarda destek ola-
cak.  İHA

Turgutlu Belediyesinin kış konseri beğeni topladı   
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Burhan AKDEMİR

SOĞUK

aK PaRTi Manisa İl Başkan
Yardımcısı ve Tanıtım Medya
Başkanı Emre Şener, yaptığı

açıklamada, CHP’nin son dö-
nemdeki söylemlerine ve bele-
diyecilik anlayışına sert

eleştiriler yöneltti. Şener,
CHP’nin kendi hatalarını baş-
kalarına mal etme çabasında

olduğunu belirterek, özellikle
Manisa’da halkın günlük sorun-
larına çözüm üretilemediğini
dile getirdi.

“BELEDiYELERin 
anaoKULU aÇMa

YETKisini iPTaL
ETTiREn CHP”

Emre Şener, CHP’nin bele-
diyelerin anaokulu açma yetki-
sini 2007 yılında Anayasa
Mahkemesi’ne başvurarak
iptal ettirdiğini hatırlata-
rak, “Bugün çıkıp be-
lediyelerin kreş
açamamasını
eleştiren CHP,
geçmişte kendi
iptal ettirdiği dü-
zenlemeleri
unutmuş görünü-
yor. Bu ironi
ancak CHP’ye ya-
kışır” dedi. Şener,
“Altı okun hangi ilkesi
gerçekleri çarpıtmayı des-
tekliyor?” diyerek CHP’yi mani-

pülasyon yapmakla suçladı.
“Manisa’nIn

soRUnLaRIna 
nEDEn sEssiZ 

KaLIYoRsUnUZ?”
CHP’li belediyelerin Ma-

nisa’da çözüm bekleyen sorun-
lara odaklanmadığını iddia
eden Şener, şu soruları yöneltti:

“Seçimlerde ucuza su
satma vaadinde bulundunuz
ama halk hem pahalı hem de

kesintili su hizmeti alıyor.
Bu mağduriyete

neden sessiz kalıyor-
sunuz? Seçim ön-
cesi ekmek
fiyatlarını sabit
tutma sözü verdi-
niz. Ancak seçim-
den sonra fiyatlara

zam yaptınız. Hal-
kın sofrasına doku-

nan bu yanlışları hangi
gündemle gizliyorsu-

nuz? Manisa’ya tramvay
sözü verdiniz ama henüz bir

adım atmadınız. Bu, Manisa
halkının aklıyla alay etmek değil
midir? Mazgal temizliği gibi
basit işler bile yapılmadığı için
vatandaşlarımız her yağışta
mağdur oluyor. Bu gerçekleri
gizlemeye çalışmak yerine
neden çözüm üretmiyorsu-
nuz?”

“BU MiLLET soMUT 
iCRaaTLaR BEKLiYoR”

AK Partili Emre Şener,
CHP’nin manipülasyon çabala-
rının halk nezdinde inandırıcılı-
ğını kaybettiğini belirterek,
“Artık sözlerin değil, somut ic-
raatların peşindeyiz. Halkımızın
gerçek sorunlarını çözmek ye-
rine algı yaratma çabalarıyla
vakit kaybedilmemelidir” ifade-
lerini kullandı.

Şener, CHP’ye kendi geç-
mişiyle yüzleşme çağrısında
bulunarak, “Her şeyi manipüle
etmeye çalışmak yerine halka
hizmet odaklı çalışmalar yap-
malısınız” dedi. Haber Merkezi 

AK Partili Şener’den Ferdi Zeyrek’e sorular

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi eski Başkanı Cengiz
Ergün hakkında, 31 Mart 2024
Mahalli İdareler Seçimlerinde
belediyeye ait reklam alanlarını
izinsiz ve ücretsiz kullandığı id-
diasıyla başlatılan icra takibi ve
hesaplarına uygulanan haciz iş-
lemleriyle ilgili yargı kararı çıktı.
İdare ve Vergi Mahkemesi, yü-
rütmenin durdurulması kararı
aldı.

Başkan Ergün’ün avukatı
Ömer Baysal tarafından yapılan
açıklamaya göre, Manisa 1.
İdare Mahkemesi’nin
07.11.2024 tarih ve 2024/815
E. sayılı kararı ile Manisa Vergi
Mahkemesi’nin 12.11.2024
tarih ve 2024/573 E. sayılı ka-

rarı, Ergün hakkında düzenle-
nen ödeme emrinin hukuka
uygun olmadığını tespit etti.
Mahkemeler, ödeme emrinin
yürütülmesi halinde telafisi güç
ya da imkansız zararların doğa-
bileceğine hükmederek yürüt-
menin durdurulmasına karar
verdi.

"iDDiaLaR GERÇEK 
DIŞIDIR"

Avukat Baysal, 5 Eylül 2024
tarihinde yaptığı açıklamada,
Ergün’e yönelik belediyeye ait
reklam alanlarını izinsiz ve üc-
retsiz kullandığı iddialarının
asılsız olduğunu vurgulamış ve
konunun yargıya taşındığını be-
lirtmişti. Yargının verdiği karar-
ların, bu beyanların
doğruluğunu ortaya koyduğunu
ifade eden Baysal, şu açıkla-

mayı yaptı:
"05.09.2024 tarihinde de

belirttiğimiz üzere, müvekkilim
hakkında ortaya atılan iddialar
tamamen gerçek dışıdır. İlgili

mahkeme kararlarıyla bu
durum açıkça tescillenmiştir.
Müvekkilimize yönelik kasıtlı ve
itibarsızlaştırma amaçlı bu id-
dialara karşı, önceki süreçte ol-

duğu gibi, yalnızca yargı karar-
larıyla cevap verilecektir."

"GÜnDEMi MEŞGUL 
ETMEK YERinE YaRGI 
KaRaRLaRIYLa CEVaP 

VERECEĞiZ"
Baysal, Başkan Ergün’ün iti-

barsızlaştırma amacı taşıyan bu
tür iddialara karşı, gündemi ge-
reksiz yere meşgul etmeme ka-
rarlılığında olduğunu belirterek,
bundan sonra da yalnızca yargı
kararları çerçevesinde açıkla-
malarda bulunulacağını ifade
etti.

CEnGiZ ERGÜn’DEn 
PaYLaŞIM: “ŞaHsIMa 

KaRŞI YaPILan 'iTiBaR 
sUiKasTIna' YaRGI

DUR DEDi”
Öte yandan eski başkan

Cengiz Ergün, mahkeme karar-

larının da olduğu bir gönderiyi
sosyal medya hesaplarından
paylaşarak şu ifadeleri kullandı: 

“Şahsıma karşı yapılan 'İti-
bar Suikastına' yargı dur dedi!
31 Mart 2024 mahalli idareler
seçimleri sürecinde Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi'ne ait rek-
lam tabelalarını izinsiz ve
ücretsiz kullandığıma dair id-
dialarla ve buna bağlı olarak
banka hesaplarıma haciz uygu-
landığı haberleri ile gündem
meşgul edilmişti. Şahsım tara-
fından yargıya taşınan ve hem
İdare Mahkemesi hem de Vergi
Mahkemesi'nde açtığımız da-
valarda yürütmeyi durdurma
kararı verildi. Konuyla ilgili avu-
katım aracılığı ile yaptığım
basın açıklamasını sizlerle pay-
laşıyorum.”

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek, eski başkan Cengiz Ergün hakkında, ‘Seçimlerde reklam alanlarını izinsiz ve ücretsiz kullandığı’ iddiasıyla icra takibi başlatmıştı

Cengiz Ergün hakkındaki icra takibine
mahkemeden yürütmeyi durdurma kararı!
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ağız ve Diş Sağlığı Uzmanı
Dr. Dt. Tuğba İlalan Bahran,
"Erken çocukluk çağı çürükleri-
nin etkili bir şekilde önlenebil-
mesi için birinci önlem
çocukların diş hekimi ile tanış-
masının olabildiğince erken
yaşta, çocuk daha diş problemi
yaşamaya başlamadan yapıl-
masıdır" dedi. 

Ağız ve Diş Sağlığı Uzmanı
Dr. Dt. Tuğba İlalan Bahran,
Toplum Ağız ve Diş Sağlığı Haf-
tası kapsamında çocuklarda
diş sağlığı hakkında açıklama-
larda bulundu. Diş çürüğü olu-
şumunda pek çok etkenin rol
oynadığını belirten Dt. Bahran,
“Özellikle gelişmekte olan ülke-
lerde çürük yapıcı gıda tüketi-
minin fazla olması, günlük ağız
hijyeninin yeterli yapılmaması,
genetik yatkınlık, ilk diş hekimi
ziyaretinin ileri yaşlarda olması,
düzenli diş hekimi kontrolünün
eksikliği gibi faktörler sebebiyle
ciddi bir halk sağlığı sorunu ol-
maya devam etmektedir“ diye
konuştu. 

2 yaşına kadar 
çürük yaPıcı 

bakterilere dikkat 
edilmeli 

Diş çürüğünün oluşma-
sında ana etkenlerden birinin
çürük yapıcı bakterilerin ağızda
bulunması kaynaklı olduğunu
vurgulayan Dr. Dt. Bahran, do-
ğumla ağız ortamının steril ol-
duğunu belirterek şunları

söyledi: 
“Dişler ağızda ilk çıktıkları

dönemde çürüksüzdür. İlk dişin
ağız ortamında çıkması ile
çürük yapıcı bakteriler eğer
ağız ortamında bulunuyorsa,
çocukta çürük oluşma olasılığı
artar. 

Bu bakterilerle çocuğun ta-
nışması ne kadar geç olursa,
çürük oluşma ihtimali de aynı
oranda azalmaktadır. Yanlış ol-
duğu bilinmeden yapılan, ye-
meğin ısısının ya da tadının
kontrol edilmesi için bebeğin
kaşığını annenin ya da bakım
veren kişinin ağzına sokması,
yere düşen emziği temizlemek
amacıyla ebeveynlerin kendi
ağzına sokması, bebeğin ağ-
zına çok yakın bir bölgeden
öpülmesi gibi davranışlar bebe-
ğin ağzına çürük yapıcı bakteri-
lerin bulaşmasını kolaylaştırır.
Özellikle annenin ya da bakım
veren kişinin ağzında tedavi
edilmemiş çürükler varsa, ağız
hijyeni yeterli değilse, bu ne-
denlerle çürük yapıcı bakteri
sayısı fazla ise çocuğun ağız
ortamına geçen bakteri sayısı
da aynı oranda yüksek olacak-
tır. Bu nedenle dişlerin sürmeye
başladığı dönemden yaklaşık 2
yaşına kadar bu davranışlardan
kaçınılmalı, bebeğin ağzına çü-
rüğe neden olan bakterilerin
geçişi önlenmeye çalışılmalıdır.
Ayrıca hamilelikten itibaren
ebeveynlerin, özellikle annelerin

kendi ağız hijyenlerine önem
vermeleri, çocuklarının ağız
sağlığı için büyük önem taşı-
maktadır.” 

Anne sütünün bebeklerin
ilk 6 ay ihtiyacı olan tüm besin
öğelerini tek başına sağlayabi-
len, bağışıklığı güçlendiren, en-
feksiyonları önleyen, büyüme
ve gelişime çok büyük katkı
sağlayan en önemli besin kay-
nağı olduğunun altını çizen Dt.
Bahran, “Dünya Sağlık Örgütü
ve UNICEF anne sütü ile bes-
lenmenin doğumdan hemen
sonra başlamasını, ilk 6 ay
yalnızca anne sütü ile daha
sonraki aylarda da uygun
besin takviyeleriyle toplamda
2 yıla kadar emzirmenin
devam etmesini desteklemek-
tedir

Ülkemizde de Sağlık Ba-
kanlığı anne sütü ile emzir-
meye teşvik edici bir politika
benimsemektedir. Yararları tar-
tışılmaz olan anne sütünün
dişler için toplumumuzda pek
de bilinmeyen bir zararlı etkisi
vardır. Bu da yüksek miktarda
süt şekeri (laktoz) içermesi ne-
deniyle çürük yapıcı özelliğinin
(karyojenitesinin) fazla olması-
dır. 

Emzirmenin çocuk sağlığı
için faydası yadsınamaz ancak
dişler çıktıktan sonra çürük
oluşumuna neden olmamak
için doğru bir emzirme yapıl-
ması önemlidir. Özellikle 1 ya-

şından sonra geceleri sık sık
çocukla annenin birlikte uyu-
duğu ve çocuğun gece boyu
her istediğinde emzirilmesi şek-
linde yapıldığında diş çürüğü
oluşması ihtimali artmaktadır. 

Düzenli aralıklarla annenin
oturarak emzirdiği ve emzirme
sonrası çocuğun kendi yata-
ğına yatırılması şeklinde yapıl-
ması önerilmektedir. Ayrıca
emzirme sonrası mümkünse
steril gazlı bez ya da tülbentle
diş ve diş eti yüzeyleri temiz-
lenmelidir” şeklinde konuştu. 

biberonun yanlış 
kullanımı diş 

çürüklerine neden 
oluyor 

Bebeklerin büyüme ve ge-
lişimleri için yeterli besin ve
enerjiyi alabilecekleri gıdaları
tüketmelerinin önem taşıdığını
belirten Bahran, “Anne sütünü
yeterince alamayan çocukların
beslenmesinde biberon gerekli
ve faydalı bir araçtır. 

Bununla birlikte yanlış kulla-
nıldığında çok erken yaşta diş
çürüklerine neden olmaktadır.
Özellikle çocukların biberonla
beslenmesi sırasında süt veya
devam mamalarına tatlandır-
mak amacıyla şeker, bal, pek-
mez gibi besinlerin eklenmesi
çocukların yatağa biberon ile
yatırılması ve yatakta uyuyana
kadar emmesine izin verilmesi,
gece her uyandığında acıktığı
düşünülerek bu uygulamaların

devam ettirilmesi diş çürükleri-
nin fazlaca oluşması için uygun
bir ortam oluşturmaktadır“ ifa-
delerini kullandı. 

ilk diş çıktıktan 
sonra 6 ay içinde diş 

Hekimi muayenesi 
yaPılmalı 

“Diş çürüğü gerekli tedbir-
ler alındığında önlenebilir bir
hastalıktır” diyen Dr. Dt. Tuğba
İlalan Bahran, çocuklarda
erken çocukluk çağı çürüklerini
etkili bir şekilde önlenebilmesi
için şu önerilerde bulundu: 

“Çocuk ve ailesinin diyet
ve ağız hijyen alışkanlıklarının,
yaşam tarzlarının düzenlenmesi
gerekmektedir. Diş çürüğü
oluşmasına karşı alınabilecek
birinci önlem; çocukların diş
hekimi ile tanışmasının olabildi-
ğince erken yaşta, çocuk daha
diş problemi yaşamaya başla-
madan yapılmasıdır. Avrupa
Pediatrik Dişhekimliği Birliği

(EAPD), çocukların ilk diş he-
kimi muayenesinin ilk dişin ağız
içinde çıkmasını takiben 6 ay
içerisinde ve en geç 1 yaşına
kadar yapılmasını tavsiye et-
mektedir. 

Bu muayenenin amacı; aile-
leri çocuklarının ağız hijyenini
nasıl sağlayabilecekleri ve
doğru beslenme hakkında bil-
gilendirmek, ileride yapılması
gereken koruyucu uygulama-
lardan ailelerin haberdar olma-
larını sağlamaktır. Çocukların
mümkünse bir diş hekimi tara-
fından belirli aralıklarla takip
edilmesi, ileride olası bir tedavi
gerekliliğinde erken müdahale
edilebilmesini ve çocuğun ge-
rekli tedavileri daha kolay ka-
bullenmesini sağlar. Böylece
diş hekimiyle ağrı ya da sıkıntı
duymadan, güvenli bir ortamda
tanışan çocuklar korkusuz bir
şekilde diş hekimine gidebilir.”
iHa 

"İlk diş çıktıktan sonra 6 ay içinde diş
hekimi muayenesi yapılmalıdır"
"İlk diş çıktıktan sonra 6 ay içinde diş
hekimi muayenesi yapılmalıdır"

Uzmanı kış depresyonuna karşı uyardı

uzman Psikolog Dilruba
Işın, mevsimlerin insan duygu-
ları üzerindeki etkilerine deği-
nerek vatandaşları depresif
ruh hallerine karşı uyardı. 

Psikolog Dilruba Işın, Kış
depresyonuyla ilgili yaptığı de-
ğerlendirmede, "Kış aylarının
gelmesiyle birlikte birçok kişi
kendini daha karamsar, halsiz
ve mutsuz hissedebiliyor.
Günlerin kısalması, güneş ışı-

ğına daha az maruz kalınması
ve soğuk havaların etkisi, 'kış
depresyonu' olarak da bilinen
Mevsimsel Duygudurum Bo-
zukluğuna yol açıyor.

Güneş ışığı eksikliği, bey-
nin mutluluk hormonu olan se-
rotonin seviyelerini
düşürebilirken, uyku-uyanıklık
döngüsünü düzenleyen mela-
tonin hormonunda da denge-
sizliklere neden olabiliyor.

Bu durum, bireylerin enerji
seviyelerini düşürürken, moti-
vasyon kaybına ve duygusal
dalgalanmalara da sebep olu-
yor. 

Kişinin kendini depresif
hissetmesi halinde sosyal ak-
tivitelerini daha çok artırması
gerektiğini vurgulayan Işın,
“Böylesi durumlarda kendimizi
sosyal aktiviteyi artırmaya, fi-
ziksel faaliyetlerde bulunmaya
zorlamalıyız. 

Bu şekilde depresif belirti-
lerden kendimizi koruyabiliriz.
Depresif belirtilerin azalması
için yaptığımız bu faaliyetler
aslında sağlıklı ruh haline
sahip insanların yapabileceği
şeylerdir. Fakat biz gerçekten
bir depresyon yaşıyorsak işe
gitmek, sosyalleşmek, spor
yapmak gibi faaliyetleri sür-
dürmede bir zorluk yaşarız”
dedi. 

“mevsimlerin 
insanların duygu 

durumları üzerinde 
etkileri var” 

Güneş ışığına maruziyetin
azalması ve günlerin kısalması

depresyona sebep olabilir
diyen Işın, “Bizim mevsimsel
depresyon dediğimiz bir
durum var. Bu durum aslında
kış depresyonu olarak da ta-
nımlanabilir. Sonbahar ve kış
aylarında başlayıp ilkbahar ve
yaz aylarında azalan veya or-
tadan kaybolan depresif belir-
tilerle birlikte görülür. 

Aslında biz mevsimlerin in-
sanlar üzerindeki etkilerini ta-
nımlayabiliyoruz. Kış aylarında
güneş ışığına maruziyetin
azalması, günlerin kısalması
bu depresyona sebep olabilir.
Mevsimler üzerine yapılan ça-
lışmalar da mevsimlerin insan-
ların duygu durumları üzerinde
etkileri olduğunu göstermiştir.
Rize’de yapılan bir çalışmada
insanların daha coşkulu veya
daha öfkeli olmasını değişken
hava şartlarına ve zorlu iklimle
bağlantılıdır.

Aynı şekilde Akdeniz ikli-
minde bulunan ülkelerde ya-
şayan insanlar da daha
sıcakkanlı veya bir anda parla-
yıp sönen modları gözlemle-
mekteyiz ve bu durumun iklim

ile bağlantılı olduğuna dair ça-
lışmalar bulunmaktadır. Sivas’ı
düşündüğümüzde Sivas’ta
kendi yaşam şartları içerisinde
sert iklime sahip bir il.

Bu yüzden kendimizi de
bu süreçte farkında olarak ko-
rumalıyız. Kendimizi koruma-
mız için yapabileceğimiz bazı
şeyler var. Diyelim ki kendi-
mizde bir depresif atak değil
ama depresif belirtiler hissedi-
yoruz. Duygu durumumuzda,
ruh halimizde bir değişiklik
var. Böylesi durumlarda sosyal
aktiviteyi artırmaya,  fiziksel
faaliyetlerde bulunmaya zorla-
malıyız. Bunlar bize iyi gele-
cektir. Bu şekilde depresif
belirtilerden de kendimizi ko-
ruyabiliriz.” ifadelerine yer
verdi. 

“kış mevsiminde
ortaya çıkar ve yaz 

mevsiminde düzelir” 
Işın, mevsimsel depres-

yonla majör depresyonun   bir-
birinden ayırt edilmesini
vurgulayarak, “Depresif belirti-
lerin azalması için yaptığımız
faaliyetler aslında sağlıklı ruh

haline sahip insanların yapabi-
leceği şeylerdir. Fakat biz ger-
çekten bir depresyon
yaşıyorsak işe gitme sosyal-
leşme, spor yapma gibi faali-
yetleri sürdürmede  zorluk
yaşarız. Bu nedenle kişide
sosyal ortamlarda bulunmada
zorluk, kendini kötü hissetme
haz alamama, yaşama enerji-
sinin olmaması veya çok
üzgün hissetme gibi durumlar
varsa ve bu durumlar gündelik
yaşamı etkiliyorsa bu depres-
yon şeklinde ortaya çıkar.
Mevsimsel depresyonun ayırt
edici özelliklerinden birisi ise
en az iki yıl boyunca aynı ay-
larda gözükmüş olması gerek-
mesidir. 

Bu durum sadece kış mev-
siminde ortaya çıkar ve yaz
mevsiminde düzelir. Bunlar ol-
duğunda biz mevsimsel dep-
resyondan bahsedebiliyoruz.
Eğer mevsimsel depresyon
belirtileri varsa ve gündelik iş-
levselliği bozuyorsa o zaman
bir profesyonel destek alın-
ması gerekir” şeklinde ko-
nuştu. iHa 

“Dijital platformlar, cinsel kimlik gelişiminde önemli”
Psikolog Buse Şimşek,

artık cinsel kimliğin gelişimi
üzerinde sosyal medyanın ve
dijital platformlarının etkisinin
olduğunu söyledi.   

Cinsel kimlik, özellikle er-
genlik ve gençlik yıllarında
yoğun olarak şekillenir. Ergen-
lik, bireyin hem biyolojik hem
de psikososyal anlamda büyük
değişimler yaşadığı aynı za-
manda cinsel kimlik gelişiminin

de hızlandığı bir dönemdir. 
“sosyal medya 

büyük bir etki” 
Konuyla ilgili Onma Psiko-

loji’den Psikolog Buse Şimşek,
İhlas Haber Ajansı’na açıklama-
larda bulundu. Psikolog Şim-
şek, “Cinsel kimlik gelişimi,
bireyin biyolojik cinsiyeti, cinsel
yönelimi, sahip olduğu cinsiyet
rolleri ve toplumun beklentileri
doğrultusunda kendi benlik al-

gısını oluşturduğu karmaşık bir
süreçtir. Günümüzde kişinin
cinsel kimliğinin gelişmesinde
sosyal medyanın ve dijital plat-
formların oluşturduğu etki de
oldukça büyük bir etkiye sahip-
tir” ifadelerini kullandı. 

“gençler, dijital 
Platformların etkisi 

altında” 
Dijital çağda büyüyen er-

genlerin sosyal medya ve dijital
platformların yoğun etkisi al-
tında olduğunu vurgulayan Psi-
kolog Şimşek, daha sonra
şunları söyledi: 

“Dijital çağda büyüyen er-
genler, sosyal medya ve dijital
platformların yoğun etkisi altın-
dadır. Bu platformlar, gençlerin
bilgi edinme, kendilerini ifade
etme ve farklı kimlikleri keş-
fetme süreçlerinde önemli bir
rol oynar. 

Özellikle cinsel kimlik geli-
şimi gibi hassas bir alanda,
sosyal medya ve dijital plat-
formlar ergenler üzerinde
olumlu olduğu kadar olumsuz

etkiler de oluşturur. Sosyal
medya ve dijital platformlar
gençlerin farklı cinsel kimlikler
ve yönelimler hakkında bilgi
edinmesini sağlar.

Aynı zamanda benzer kim-
liklere sahip bireylerle etkileşim
kurmak, ergenlerin kendilerini
daha iyi anlamalarına, kabul et-
melerine imkan sağlarken yal-
nız hissettikleri anlarda onlara
destek kaynağı olabilir.” 

“dijital medyanın 
olumsuz 

yanları da var” 
Dijital medyanın olumsuz

etkilerinden de bahseden
Onma Psikoloji’den Psikolog
Buse Şimşek, “Sosyal medya
platformları, ergenlerin kendile-
rini özgürce ifade edebileceği
alanlar sunarken, aynı za-
manda onları siber zorbalık ve
ayrımcılıkla karşı karşıya bıra-
kabilir. Cinsel yönelimini veya
kimliğini ifade eden gençler,
sosyal medya üzerinden saldı-
rılara maruz kalabilir. Bu da
özellikle ergenlerin kendilerini

toplumdan dışlanmış veya de-
ğersiz hissetmelerine neden
olur. Bunun yanı sıra siber zor-
balığa maruz kalan ergenlerde
özgüven kaybı, depresyon,
anksiyete ve sosyal izolasyon
gibi ciddi psikolojik sorunlar
gelişebilir. Ergenler, doğru ve
bilimsel bilgiler öğrenmek iste-
dikleri sosyal medya platform-
larından cinsiyet kimliği ve

cinsellik hakkında yanlış veya
abartılı içeriklerle karşılaşabilir.
Bu durum da ergenlerin sağlıklı
bir cinsel kimlik geliştirme süre-
cini olumsuz etkiler. Aynı za-
manda sosyal mecralarda
yayılan yanlış bilgiler ve kalıp
yargılar, gençlerin cinsellikle il-
gili gerçekçi olmayan beklenti-
ler geliştirmesine neden
olabilir” ifadelerini kullandı. iHa 
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Manisa FK’da Amed mesaisi sürüyorManisa FK’da Amed mesaisi sürüyor

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in 14.
hafta mücadelesinde deplasmanda karşılaşacağı
Amed Sportif Faaliyetler maçının hazırlıklarını sür-
dürdü. Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in 14.
hafta mücadelesinde 30 Kasım Cumartesi günü saat
13.30’da Diyarbakır Stadyumu’nda Amed Sportif Faa-
liyetler’e konuk olacak. Manisa temsilcisi, mücadele-
nin hazırlıklarına Teknik Direktör Çağdaş Çavuş
yönetiminde gerçekleşen antrenmanla devam etti.
Isınma hareketleri ve eğlenceli oyunla başlayan an-
trenman şut-orta çalışması ve dar alan oyunla-
rıyla sona erdi.

Siyah-beyazlılar,
bugün yapacağı an-
trenmanla maçın
hazırlıklarını sürdü-
recek.

Manisaspor,  teknik
direktörlük koltuğunu Hakan
Şapçı'ya emanet etti. Mani-
saspor Yönetim Kurulu Baş-
kanı Gencay Esendağ, kulüp
tesislerinde düzenlenen tö-
renle Hakan Şapçı ile resmi
sözleşmeyi imzaladı. Yeni
teknik direktör Şapçı, takımın
hedeflerine ulaşması için elin-
den geleni yapacağını ifade
ederken, yönetim de bu an-
laşmanın Manisaspor'un ba-
şarısı için önemli bir adım
olduğuna dikkat çekti.

İmza töreninde konuşan
Manisaspor Yönetim Kurulu
Başkanı Gencay Esendağ,

önemli açıklamalarda bu-
lundu. Gencay, "Burası
Hakan hocamızın evi. Hoca-
mızın tecrübesine ve kalite-
sine inancımız tam.
Kulübümüzü ait olduğu liglere
döndürmek için var gücü-
müzle çalışacağız" diye ko-
nuştu. 

Manisaspor'un yeni Tek-
nik Direktörü Hakan Şapçı da
şunları söyledi: "Burası benim
yuvam ve yuvama döndüğüm
için çok mutluyum. Kulübü-
müze gönül verenler rahat ol-
sunlar. Ait olduğumuz yerlere
hep birlikte döneceğiz."

spor servisi

Manisaspor'un yeni teknik 
direktörü Hakan Şapçı oldu

Manisa’nın Salihli ilçesi-
nin minik judocuları, İzmir'de
yapılan 24 Kasım Başöğretmen
Mustafa Kemal Atatürk İller-
arası Süper Minikler Judo Tur-
nuvası'nda 2 altın, 1 gümüş ve
6 bronz olmak üzere toplam 9
madalya kazandı.  Salihli’nin
minik judocuları, 24 Kasım Öğ-

retmenler Günü nedeniyle İz-
mir'de düzenlenen Başöğret-
men Mustafa Kemal Atatürk
İllerarası Süper Minikler Judo
Turnuvası'na damga vurdu.
Minik judocular, turnuvada 2
altın, 1 gümüş, 6 bronz ma-
dalya olmak üzere toplamda 9
madalya kazandı. iHa

Salihli’nin judocularından 
İzmir’de 9 madalya 

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


